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رییس شورای هماهنگی شرکت های بیمه استان اصفهان:

تنها 2 درصد ساکنان استان اصفهان به 
صنعت بیمه اعتماد دارند

مهمترین رهبران فناوری اطلاعات دنیا :

هوش مصنوعی مولد
حیاتی برای سازمان ها

آغاز به کار شبکه »تلویزیون اینترنتی دانشگاه تهران«؛

دانشگاه تهران
در »لنز« دیدنی شد
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محمودی در تشریح نشست کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس:

نحوه ارائه پیشنهادات قانونی درباره لوایح 
برنامه پنجساله در حال ساماندهی است

چهره روز

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
استان اصفهان عنوان کرد:

تمرکززدایی و تفویض اختیارات به 
داخل استان، راه حل بحران آب

6

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان گفت: راه 
حل مساله آب استان، مدیریت متمرکز آن در داخل استان است و 
این مهم مساله اولی است که ستاد در سطح ملی دنبال می کند...

استاندار اصفهان خبر داد:

ساخت نیروگاه خورشیدی در دستور کار
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مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان عنوان کرد:

دستگاه های اجرایی مالک بیشترِ خانه های خالی

قیمت 7000 تومان

 مناقصه عمومی یک مرحله ای  فراخوان خرید سنگ فرش
شهرداری لایبید در نظر دارد فراخوان خرید سنگ فرش به شماره 20002098275000004 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

 کلیه مراحل برگــزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخــوان تا بازگشــایی پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس
 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

* متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر 
سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/5/28 تاریخ انتشار فراخوان: 1402/5/18  

زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/6/9 مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/6/8  
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار:

شرکت کنندگان در مناقصه موظف به پرداخت 4/500/000/000 ریال )چهار میلیارد و پانصد میلیون ریال( به صورت ضمانتنامه بانکی و یا واریز نقدی به حساب 1635067957 به نام 
شهرداری لایبید نزد بانک تجارت بابت ضمانت شرکت در مناقصه می باشند و می بایست قبل از اتمام مهلت مناقصه اصل فیش واریزی و یا ضمانت نامه را تحویل شهرداری دهند 

که پس از انجام کلیه تعهدات توسط برنده مناقصه و تایید کارفرما و تنظیم صورتجلسه تحویل و تایید قطعی به ایشان مسترد خواهد شد.
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه:

شهرداری لایبید  تلفن تماس: 09132724019-03145332718-03145332510         

شناسه آگهی: 1545818

نوبت دوم

برای پیوســتن به کانال نهج البلاغه و شــنیدن سخنان 
گوهربار حضرت علی )ع( هر روز به مدت ســه دقیقه در 
 فضای مجازی: تلگرام، ایتا، ســروش، بله و روبیکا عبارت 
» یا صاحب الزمان« را به شــماره تلفن 09133892697 

ارسال نمایید.

Green Tea and Diabetes 
Management
چای سبز و دیابت!

در نظام دارایی هر جامعه، نیروی انسانی از بالاترین  
جایگاه برخوردار است که ارزش آن با هیچ متغیری 
قابل اندازه گیری نیست. جوامعی موفق خواهند بود 
که این سرمایه را پاس داشته و تمایز جوامع بر این 
مبنا تعیین خواهد شد. اگر صحبت از غنای میراث 
فرهنگی این سرزمین به زبان آورده می شود، در ورای 
کالبد آثار از حیث زیبایی شناسی و تاریخی، نخبگان 
فرهنگی و بزرگان این حوزه به عنوان بازیگران اصلی 
و صاحبان خانه، نقش کلیدی در تمدن این جریان ایفا 
می نمایند و به تعبیری نخبگان و مفاخر فرهنگی به 

میراث فرهنگی معنا می دهند.
یکی از ارکان اصلی توسعه پایدار، تعادل درون نسلی 
و بین نسلی است و پیشکسوتان نقش اساسی درگذر 
فرهنگی و انتقال معانی در جهت ساخت فرهنگی 
جامعه ایفا می نمایند و برگزاری نکوداشت چهره های 
ماندگار میراث فرهنگی ایران نه صرف برگزاری یک 
مراسم بلکه راهبردی برای محافظت از این سرمایه 
است تا با معرفی این نسل فاخر، گفتمان شناسی با 
موضوع میراث فرهنگی در سطح جامعه حاصل شود.

در این راستا معرفی چهره های ماندگار، یک اختتام 

نیست بلکه شروعی است برای ایجاد یک جریان 
فرهنگی در جامعه و شایسته است این مفاخر به مثابه 
یک الگو نقش کلیدی برای ارتباط بین نسلی در 
جهت تربیت نسل جوان به عنوان کسانی که نسبت 

به این سرزمین اهلیت دارند، ایفا نمایند. 
اقدام ارزشمند وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی در برگزاری آئین چهره های ماندگار 
میراث فرهنگی می تواند یک الگو برای سایر 
دستگاه ها باشد تا نقش پیر و راهنمای قابل اعتماد در 

ارائه راهبرد کلان در کشور ملحوظ گردد. 

نیروی انسانی بالاترین دارایی هر کشور

محمدرضا دشتی اردکانی
سرمقالـــه

رئیس فراکسیون گردشگری، زیارت و میراث فرهنگی مجلس  
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مدیـر منطقـه هشـت شـهرداری اصفهان 
با اشـاره به برگزاری ویـژه برنامـه »محله 
حسـینی« با شـعار »در زیر خیمه اش همه 
یـک خانواده ایم« گفـت: این ویـژه برنامه 
از شـنبه آغاز می شـود و تـا پنجشـنبه دوم 
شـهریورماه ادامـه دارد. علـی باقـری در 
گفت وگـو بـا خبرنـگار ایمنـا اظهـار کـرد: 

ویژه برنامه »محله حسـینی« با شـعار »در 
زیر خیمـه اش همـه یـک خانواده ایـم« با 
همراهـی و مشـارکت کانون هـا، فعـالان 
و موثـران فرهنگـی محـات هفده گانـه 
اصفهـان،  شـهرداری  هشـت  منطقـه 
ویـژه خانواده هـا و عمـوم شـهروندان این 
منطقـه برگـزار می شـود. وی افـزود: ایـن 

ویژه برنامـه تا پنجشـنبه دوم شـهریورماه 
ز امـروز در  رد کـه به ترتیـب ا دامـه دا ا
فرهنگ سـرای فروغـی، فرهنگ سـرای 
بهـار، میـدان پنج طبقـه و فرهنگسـرای 
بـاران برگـزار خواهـد شـد. مدیـر منطقـه 
هشـت شـهرداری اصفهـان خاطرنشـان 
ز روز سه شـنبه بیسـت وچهارم  کـرد: ا

مردادمـاه، ویـژه برنامـه محلـه حسـینی 
ر  لزمـان )عـج( برگـزا مسـجد صاحب ا
می شـود و در روزهـای بعـدی نیـز در 
پـارک گل محمـدی، محلـه فـردوان، 
پـارک بهرام آبـاد، فرهنگسـرای گلسـتانه، 
فرهنگسـرای سـام، بوسـتان عباسـی و 

پـارک بهشـت برگـزار خواهـد شـد.

برگزاری ویژه برنامه »محله حسینی« در منطقه ۸ اصفهان

معاون شهردار اصفهان مطرح کرد:

اولویت بنـدی پروژه هـای 
شـهرداری اصفهـان در 

سـبدهای ۳ ماهـه
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار 
اصفهان گفت: پروژه های جدید شهرداری به عنوان 
اولویت های سال جاری در سبدهای سه ماهه قرار داده 

می شود.

سعید ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به پروژه های جدید 
شهرداری اصفهان اظهار کرد: این پروژه ها در قالب سبدهایی در دوره های 

سه ماهه اولویت بندی می شود که سبد سه ماهه اول بالغ بر ۱۴ پروژه است.
وی افزود: سبد سه ماهه دوم پروژه های عمرانی شهر اصفهان با ۲۵ پروژه و 

سبد سه ماهه سوم نیز با تعدادی پروژه هدف گذاری شده است.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با بیان اینکه 
سبدها شامل تعدادی پروژه جدید است که در طول سه ماه آغاز می شوند 
و شامل پروژه های ادامه دار مانند رینگ چهارم و مترو نمی شود، تصریح 
کرد: این پروژه ها به عنوان اولویت های سال جاری در سبد سه ماهه قرار 

داده می شود.
وی تصریح کرد: در سه ماهه دوم امسال )تیر، مرداد و شهریور( تمام مجموعه 
پروژه های پساب شامل رینگ پساب و منبع آب در حوزه خدمات شهری 
شامل رینگ پساب از محدوده پل وحید تا سی وسه پل، سی وسه پل تا پل 
بزرگمهر، میدان لاله تا پل سرهنگ، تصفیه خانه ناژوان و تمام مخازن آب در 
محدوده رینگ پساب از جمله پارک مشتاق، پارک جانبازان، باغ غدیر و خط 

انتقال کلکتور در اولویت های اجرایی است.
ابراهیمی ادامه داد: بخش دیگر پروژه ها در حوزه سازمان نوسازی مانند 
امام زاده اسماعیل، گذر قصر، سرای هنرمندان و باباقاسم و پروژه های 
گردشگری از جمله خیابان غذا، پارک ماجراجویی، گذر گردشگری، 
زمین های ورزشی تخصصی و مینی گلف که توسط شرکت توسعه سیاحتی 
سپاهان و مدیریت ناژوان تعریف شده است، در سه ماهه دوم یا اوایل سه 
ماهه سوم امسال آغاز می شود. وی اشاره به اینکه سال گذشته حدود ۳۰۰ 
میلیارد تومان برای پروژه های گردشگری شرکت توسعه سیاحتی و ناژوان 
بودجه پیش بینی شده است، گفت: این پروژه ها در پهنه هایی مانند ناژوان و 
کوه صفه که ظرفیت گردشگری دارد، اجرایی می شود. معاون برنامه ریزی و 
توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با اشاره به پروژه های سه ماهه سوم 
امسال )مهر تا آذرماه( در این کان شهر خاطرنشان کرد: پروژه های مرکز 
آموزش آتش نشانی، شهرک بازیافت، هاضم، پردیس های فرهنگی، مرکز 
داده، بوستان باغ گل و ایستگاه متروی سپاهان شهر هرچند که بحث هایی 

سر مکان آن وجود دارد، جزو اولویت های سه ماهه سوم است.
وی با بیان اینکه این پروژه ها در تمام مناطق توزیع شده است، گفت: 
پروژه های محله محور نیز در دسته این پروژه ها قرار دارد، تمام تاش ما این 

است که تخصیص اعتبارات تا پایان آذرماه انجام شود.
ابراهیمی با بیان اینکه هم زمان برای بودجه ۱۴۰۳ برنامه ریزی انجام 
می شود، ادامه داد: لایحه بازنگری برنامه راهبردی اصفهان به شورای 
اسامی شهر تقدیم شد؛ در این برنامه، سند اصفهان را در افق ۱۴۱۰ بازنگری 

کردیم که مبتنی بر اهداف و راهبردهای آن برنامه پروژه تعریف می شود.
وی با اشاره به اینکه اولویت بندی سبد پروژه های ۱۴۰۳ آغاز شده است، 
گفت: هفته اول شهریورماه امسال فهرست عناوین این پروژه ها در قالب 
جلسه شورای راهبردی بررسی می شود، سبد با حضور مناطق و نمایندگان 

ستاد بررسی و پس از تأیید به شورای سیاست گذاری اباغ می شود.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان تصریح کرد: 
تمام تاش ما این است پروژه ای پیشنهاد داده شود که شفاف باشد و با 

سرعت پیش برود.

رئیس شورای اسلامی شهر 
اصفهان مطرح کرد:

تلاش برای دریافت 
مصوبه دولت برای 

واردات اتوبوس
رئیس شورای اسامی شهر اصفهان گفت: 
درصدد هستیم با کمک دولت مصوبه ای را 
اخذ کنیم تا امکان ورود اتوبوس فراهم شود تا 
در ایام اربعین و مهرماه مورد استفاده قرار گیرد.

محمد نورصالحی در نطق پیش از دستور 
نودوهشتمین جلسه علنی شورای اسامی 
شهر اصفهان اظهار کرد: امروز نخستین 
جلسه سال سوم دوره ششم شورای اسامی 
شهر اصفهان است که پس از انتخاب هیئت 

رئیسه جدید برگزار می شود.
وی با تقدیر از ابوالفضل قربانی به پاس دو 
سال خدمت به عنوان نایب رئیس شورای 
ششم افزود: امروز انتخابات کمیسیون ها انجام 
می شود که با توجه به تخصص، عاقه مندی و 
سوابق اعضا، این موضوع در کمیسیون تلفیق 
بررسی شده است، در این راستا امیدواریم با 
همدلی و هم افزایی کارایی خوبی از مدیریت 

شهری شاهد باشیم.
رئیس شورای اسامی شهر اصفهان تصریح 
کرد: این تاش ها از هم اکنون آغاز شده 
و نشست های گوناگون با هدف بررسی 
اولویت های شهری برگزار شده و می شود؛ از 
مهم ترین این پیگیری ها در حوزه حمل ونقل 
است که هفته گذشته در این خصوص 
جلسه ای داشتیم که قرار است ادامه پیدا کند.

وی ادامه داد: افزایش سرعت کار در خط دو 
مترو، افزایش سرعت در حلقه چهارم حفاظتی، 
نوسازی ناوگان اتوبوسرانی و تاکسیرانی و 
هر تاشی که کمک به بهبود حمل ونقل 
شهری کند، در اولویت برنامه های مدیریت 
شهری قرار دارد. نورصالحی با بیان اینکه 
در کشور تنگناهایی در این حوزه وجود دارد 
که امیدواریم با همت مسئولان برطرف 
شود، گفت: درصدد هستیم با کمک دولت 
مصوبه ای را دریافت کنیم تا امکان ورود 
اتوبوس فراهم شود و در ایام اربعین همچنین 

مهرماه مورد استفاده قرار گیرد.
وی خاطرنشان کرد: در حوزه خدمات شهری 
و محیط زیست دغدغه های مهمی وجود 
دارد؛ در خصوص پنج هزار هکتار فضای 
سبز و ۳۰۰ کیلومتر مادی که در این فصل 
گرم سال تشنه هستند، جریان زاینده رود، 
تأمین آب و تحویل پساب خریداری شده 
توسط مدیریت شهری که تاکنون به صورت 
کامل تحویل داده نشده است نیز نگرانی های 
جدی وجود دارد. رئیس شورای اسامی شهر 
اصفهان با بیان اینکه برنامه راهبردی ۱۴۱۰ 
در حال جمع بندی است، گفت: در محات 
کم برخوردار که نیازهای جدی وجود دارد، 
باید بودجه بیشتری اختصاص پیدا کند تا در 
دو سال باقی مانده از مدیریت شهری اتفاقات 
خوبی که در منشور شورا آمده و در بودجه 
منابع آن نیز پیش بینی شده است، تحقق 
پیدا کند و رضایتمندی بیش از پیش مردم 

را شاهد باشیم.
وی تصریح کرد: امیدواریم سال سوم شورا 
همچون قبل، با خیر و برکت و تاش همراه 
باشد و در کنار مجموعه مدیریت شهری 
بتوانیم اتفاقات خوبی برای شهر اصفهان 

رقم بزنیم.

یلدا توکلـی: براسـاس آمارهای رسـمی و غیررسـمی 
در حـدود ۸۰۰ تـا ۱۲۰۰ مـورد خیریـه در اصفهـان 
وجود دارند کـه ۳۰۰ تـا ۴۰۰ خیریه از این تعـداد فعال 
هسـتند البته در ایـن میـان بسـیاری از خیریه ها نقش 
متفاوتی نسـبت به سـایرین ایفـا می کنند کـه خیریه 
شـجره طیبه نیـز بـا هـدف توسـعه گرایی و حمایت از 
افـراد نخبه و مسـتعد یکی از ایـن خیریه ها اسـت. این 
مطلب را حسین سیسـتانی رئیس هیئت مدیره خیریه 
شـجره طیبه عنوان کـرد و با تاکیـد بر اینکـه کار خیر 
یک امر ضـروری در جامعه اسـت تصریح کـرد: گاهی 
اوقات افراد مسـتعد و نخبه ای در جامعه وجود دارند که 

مغفول می ماننـد و عـده ای از آن هـا از چرخه تحصیل 
خـارج می شـوند کـه خیریه هـا این جـا می تواننـد 

نقش آفرینـی خوبی داشـته باشـند.
وی خاطرنشـان کرد: در مؤسسـه خیریه شـجره طیبه 

با انعقـاد قراردادها توانسـته ایم افراد مسـتعد و نخبه را 
در روسـتاها و شـهرها شناسـایی کنیم و بـا کمک ها و 
مساعدت های مالی، فرهنگی، مشـاوره ای و اجتماعی 
زمینه مناسـبی را برای قـرار دادن این افـراد روی ریل 

تحصیل و پیشرفت فراهم کنیم. سیستانی تأکید کرد: 
بسـیاری از دانش آموزان و دانشـجویان نخبه ما از فقر 
اقتصـادی و فرهنگـی رنـج می برنـد، درصورتی کـه 
می تواننـد در شـهر و کشـور و حتـی جهـان تأثیرگذار 

. شد با
وی بـا بیـان اینکـه به طـور معمـول براسـاس آمارها 
نخبگان دو تـا سـه درصـد از افـراد جامعه را تشـکیل 
می دهنـد، ادامـه داد: از ایـن دو تا سـه درصد، بخشـی 
از آن هـا بی بضاعت هسـتند که بایـد به کمـک آن ها 

رفت تـا استعدادشـان از دسـت نـرود.

تـاش می کنیـم کـه فـرد نخبـه و 
مستعدی از حمایت جا نماند

علیرضـا نصـر اصفهانی عضـو هیئـت مدیـره خیریه 
شـجره طیبـه نیـز در ادامـه ایـن نشسـت و در جمـع 
خبرنـگاران گفـت: تـاش می کنیم کـه فـرد نخبه و 
مسـتعدی از حمایـت جا نمانـد، امـا اگر کسـی فردی 
را می شناسـد کـه واجد شـرایط اسـت و لازم اسـت در 
فرآینـد تحصیل به او کمک شـود، به مؤسسـه معرفی 
کنـد. وی تأکید کـرد: هیچ پولـی از خیرین بـرای امور 
جاری خیریـه اسـتفاده نمی شـود، بودجـه جداگانه ای 
برای امـور جـاری داریم که اگـر حقوقی نیـز در خیریه 
پرداخت می شـود، از پول خیران نباشـد، افراد محصل 
از دوره متوسطه تا دوره پسـادکترا در دانشگاه می توانند 

تحت پوشـش قـرار بگیرند. 
نصر اصفهانی گفـت: یکی از شـعارهای مهـم خیریه 
و قرض الحسـنه شـجره طیبـه این بـوده کـه در تمام 
مراحل عملیات خدمات رسـانی شـأن و جایگاه و عزت 

مددجویان حفظ شود. شـاه بیت فعالیت های مجموعه 
این اسـت کـه به عـزت نفـس آن هـا توجه شـود. وی 
اظهار کرد: تمـام مددجویان خیریه این امـکان را دارند 
که بـرای گذرانـدن امورات خـود از وام قرض الحسـنه 
بـدون هیـچ سـودی اسـتفاده کننـد و برخـی اوقـات 
اقسـاط نیـز توسـط خیریـن پرداخـت می شـود. وام 
به افـراد غیرمددجـو نیـز پرداخـت می شـود و کارمزد 
آن بـه خیریه تعلـق می گیـرد. نصـر افـزود: مأموریت 
قرض الحسـنه شـجره طیبـه در قـدم اول حمایـت از 
مددجویان خیریه اسـت، بخشـی از درآمد خیریه تحت 
تأثیـر اقدامـات قرض الحسـنه و از محـل فعالیت های 

مالـی و اقتصادی قرض الحسـنه اسـت.

۱۱۰۰ نفـر نیز تـا به حـال خدمـات از 
خیریه دریافت کرده اند

علی آقاجانی عضو دیگر هیئت مدیره مؤسسـه خیریه 
شـجره طیبـه نیـز گفـت: ثبت نـام یاورخـواه از طریق 
سـایت انجـام می شـود، افـراد متقاضـی سـه فـرم پر 
می کنند و در مرحله بعد از آن ها دعوت شـده و پذیرش 
افـراد انجـام می شـود. وی تصریـح کـرد: فیلترهایی 
بـرای تشـخیص اینکـه افـراد واجـد شـرایط و نخبه 
هسـتند وجود دارد که یکی از آن ها انجام تسـت هایی 
است. پس از آن اگر شـرایط را داشـتند، پذیرش شده و 

خدمات بـه آن هـا ارائه می شـود. 
آقاجانی گفت: به این دلیل که دانشـجویان دانشـگاه 
صنعتـی اصفهـان و دانشـگاه اصفهـان از دیگـر 
اسـتان ها نیـز هسـتند، از اسـتان های دیگـر ماننـد 
چهارمحال وبختیـاری و سیسـتان و بلوچسـتان نیـز 

افـراد نخبه تحـت حمایـت خیریـه قـرار دارنـد. وی 
بـا بیـان اینکـه هـر دانش آمـوز ماهیانـه دو میلیـون 
تومان برای خیریه هزینـه دارد، افزود: بخشـی از این 
هزینه مسـتقیم به دانش آمـوز اهدا می شـود، خدمات 
دیگـری مانند مشـاوره تحصیلـی و خانوادگـی، ارائه 
کتاب کمـک درسـی، ثبت نـام در آزمون آزمایشـی و 
رصد نتایـج، پشـتیبان ویژه هـر دانش آمـوز، ثبت نام 
در مراکز آموزشـی و کاس های درسـی و... نیز ارائه 

می شـود. 
عضو هیـات مدیـره خیریه شـجره طیبـه درخصوص 
آمـار یاورخواهـان این مؤسسـه همچنین اظهـار کرد: 
به طـور مسـتمر تعـداد ۳۰۰ نفـر ثابت تحـت حمایت 
مؤسسـه هسـتند و ۱۱۰۰ نفـر نیز تـا به حـال خدمات 
از خیریـه دریافـت کرده انـد، تعـدادی از افـراد نیـز در 
انتظار تسـت هسـتند کـه به طور معمـول تعدادشـان 
۵۰ تـا ۶۰ نفـر اسـت. از افـراد متقاضـی، تسـت های 
بین المللـی مانند تسـت وکسـلر توسـط متخصصان 
گرفتـه می شـود و افـراد واجد شـرایط تحـت حمایت 

قـرار می گیرنـد.
وی درخصـوص شـیوه پذیـرش یاورخـواه در ایـن 
مؤسسـه، اظهـار کـرد: معرفـی افـراد بیشـتر توسـط 
آمـوزش و پـرورش انجـام می شـود، تفاهم نامـه در 
اختیار مدیران و رؤسـای ادارات قرار دارد و افراد مستعد 
را معرفـی می کنند. آقاجانـی افزود: کمیته امـداد نیز به 
دلیل اینکه جامعـه محرومان را می شناسـد، دانشـجو 
و دانش آمـوزان واجـد شـرایط را معرفـی می کنـد. در 
تبلیغـات کـف جامعه نیـز می تـوان نظـر نخبـگان را 
جلـب و درصـورت اعام نیـاز، آن هـا را حمایـت کرد.

 با حمایت های 
خیریه شجره 
طیبه محقق 
می شود:

قرار دادن نخبگان 
محروم روی 
ریل تحصیل و 
پیشرفت

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی اصفهان خبر داد:

تخصیص ۶۹ درصد از اعتبارات مصوبات سفر ر�ییس جمهور
رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اصفهان گفت: ۶۹ درصد از اعتبارات 
مُصوبات سفر رییس جمهور به این 
میزان  و  یافته  تخصیص  استان 
پیشرفت مُصوبه ها نیز بالای ۸۰ 

درصد است.
به گزارش ایرنا، محمدرضا قاسمی 
در جمع خبرنگاران افزود: سفر رییس 
جمهور به استان اصفهان ۲۱۱ مُصوبه 
با ۲۶۳ هزار و ۴۹۰ میلیارد ریال اعتبار 
به همراه داشت که تاکنون ۶۳ درصد 
از تخصیص ملی و ۷۴.۵ درصد از 
تخصیص استانی برای آنها بصورت 

نقد انجام شده است.
آیت الله سید ابراهیم رییسی همراه 
با اعضای هیات دولت، خرداد سال 

۱۴۰۱ به استان اصفهان سفر کرد.
و  مدیریـت  سـازمان  رییـس 
برنامه ریـزی اصفهـان بـا اشـاره به 
اعتبـارات اسـتان در سـال جـاری، 
درآمـد پیـش بینـی شـده در قانـون 
بودجـه سـال ۱۴۰۲ را ۴۳۸ هـزار 
میلیـارد ریـال اعـام و اضافـه کرد: 
حـدود ۹۸ درصـد از درآمـد عمومی 

اسـتان از محـل مالیـات اسـت.
قاسـمی با بیان جایگاه دوم اصفهان 
پس از تهـران از نظـر میـزان درآمد 
عمومـی ادامـه داد: اصفهـان سـهم 
هفـت درصـدی از درآمدهـای کل 

اسـتان های کشـور را دارد.
وی، میـزان بودجـه جـاری اسـتان 
اصفهـان در سـال جـاری را ۱۷ هزار 
میلیـارد ریـال و اعتبـارات تملـک 
دارایـی کـه بمنظـور طرح هـای 
عمرانی هزینـه می شـود را ۲۵ هزار 
میلیارد ریال اعـام کـرد و گفت: در 
حالی که اصفهان از نظـر درآمدها در 
رُتبه دوم کشـور اسـت امـا در زمینه 
بودجـه جـاری در رُتبـه ششـم و در 
زمینـه اعتبـارات تملـک دارایـی در 
رُتبـه پانزدهـم اسـتان ها قـرار دارد.

وی، میـزان سـرانه اعتبـار تملـک 
دارایی هـا بـرای هـر اصفهانـی را 
چهـار میلیـون و ۶۸۰ هـزار ریـال 
اعـام و اضافـه کـرد: ایـن سـرانه 
برای برخـی از اسـتان ها ۳۳ میلیون 
ریال اسـت و اصفهـان در این زمینه 

قبـل از تهـران و در رُتبه یکـی مانده 
بـه آخـر قـرار دارد.

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اصفهان، نسبت اعتبارات تملک و 
جاری به درآمد عمومی در استان را 
۹.۸ درصد دانست و اظهار داشت: 
این شاخص نشان می دهد که چند 
درصد از درآمدهای استان را بصورت 
اعتبار جاری و تملک دارایی دریافت 
می کنیم که این شاخص در برخی 
استان ها به بیش از ۲۰۰ درصد هم 

می رسد.
وی همچنیـن نسـبت مالیـات بـه 
درآمـد ناخالـص داخلـی اسـتان 
اصفهـان را ۱۰.۸ درصد اعـام کرد 
و گفـت: ایـن شـاخص در مقایسـه 
بـا کشـورهای اروپایـی کمتر اسـت 
امـا در مقایسـه با سـایر اسـتان های 

کشـورمان بالاسـت.
بـه پرسـش  پاسـخ  قاسـمی در 
خبرنـگاران در بـاره چرایـی توزیـع 
ناهمگـون اعتبـارات بین اسـتان ها 
تصریـح کـرد: بودجه هـا بر اسـاس 
قوانین توزیع می شـود و اگـر ایرادی 
هـم بـه آن وارد اسـت باید به سـراغ 
قوانیـن و چارچوب هـای موجـود 

رفـت.
وی بـه برخی از مفـاد قانـون بودجه 
سـال ۱۴۰۲ اشـاره و خاطرنشـان 
کرد: بـا توجه به تبصـره ۴ این قانون 
که در باره اسـتفاده از روش مشارکت 
عمومـی - خصوصـی بـرای تأمین 
اعتبـار پروژه هاسـت، فهرسـتی در 
اصفهان بـرای واگـذاری پروژه های 
نیمه تمـام یا تمـام شـده دولتـی به 
بخـش خصوصـی آمـاده اسـت و 
سـرمایه گذاران می تواننـد در ایـن 

زمینـه اقـدام کنند.
قاسـمی بـا بیـان اینکـه برخـی از 
ایـن پروژه هـا شـامل ورزشـگاه ها و 
استخرهاسـت، تاکید کـرد: اصفهان 
در این زمینه رُتبه نخسـت کشـوری 

را دارد.
وی، اختصـاص ۲۷ درصـد از کل 
مالیـات ارزش افـزوده برای توسـعه 
ورزش مدارس، همگانی، روسـتایی، 
عشـایری و بانوان و زیرساخت های 

ورزشـی بویـژه بـرای جانبـازان و 
معلولان، تخصیـص یـک درصد از 
اعتبـارات هزینـه ای دسـتگاه های 
اجرایـی بـه زنـان خودسرپرسـت، 
فرزنـدآوری، مشـاوره و سـامت و 
بهداشـت و هزینه حداقل پنج درصد 
از اعتبـارات تملـک دارایی هـای 
زیرسـاخت های  بـرای  اسـتان 
و  تاریخـی  بافـت  گردشـگری، 
مسـجدها و مُصاهـای نیمـه تمام 
را از نـکات قابـل توجـه در بودجـه 

امسـال دانسـت.
به گفتـه وی، بر اسـای بنـدم تبصره 
۱۷ قانون بودجه امسـال، یک درصد 
از مالیـات ارزش افـزوده بـه وزارت 
بهداشـت بـرای خریـد تجهیـزات 
پزشـکی اختصاص می یابـد که این 
رقـم در اسـتان اصفهـان حـدود ۳۰ 

هـزار میلیـارد ریال اسـت.
قاسـمی همچنیـن در بـاره عوارض 
آلایندگـی گفـت: فرمـول جدیدی 
بر اسـاس معیارهایـی ماننـد ارتفاع 
دودکـش، جهـتِ بـاد، جمعیـت و 
میـزان آلودگـی بـرای محاسـبه 
عـوارض آلایندگـی و چگونگـی 
توزیع آن بین شهرسـتان ها پیشنهاد 
شـده اما هنـوز قطعی نشـده اسـت.

وی بـا بیـان اینکـه پرداخت هایـی 
بـرای عـوارض آلایندگـی از محـل 
فرمـول قبلی داشـتیم، خاطرنشـان 

کـرد: برخـی از شهرسـتان های 
مشـمول دریافت عوارض آلایندگی 
در اسـتان شـامل اصفهـان، مبارکه، 
لنجـان، شـاهین شـهر و میمـه، 
نجف آبـاد، فاورجان، خمینی شـهر 

و برُخـوار اسـت.
و  مدیریـت  سـازمان  رییـس 
برنامه ریـزی اصفهـان، نـرخ تـورم 
در اسـتان تـا پایـان سـال ۱۴۰۱ را 
۴۴.۷ درصـد و میانگین کشـوری را 
۴۶.۹ درصد اعـام کـرد و گفت: در 
اصفهـان هزینه هایـی ماننـد حمل 
و نقـل و بهداشـت و درمـان نسـبت 
بـه برخـی اسـتان های دیگـر کمتر 

اسـت.
وی بیشـترین نرخ تـورم در اصفهان 
را مربـوط به بخش هایـی مانند هتل 
و رسـتوران ها بـا ۶۵.۱۷ درصـد و 
خوراکی و آشامیدنی با ۶۴.۱۷ درصد 
و کمتریـن نـرخ تـورم را مربـوط به 
بخـش ارتباطـات بـا ۱۰.۸۹ درصـد 
دانست و خاطرنشـان کرد: اصفهان 
در بیـن اسـتان های بـا نـرخ تـورم 
کمتـر، رُتبه ششـم کشـوری را دارد.

قاسـمی، نـرخ بیـکاری در اسـتان را 
تـا پایـان سـال ۱۴۰۱ معـادل ۱۰.۷ 
درصـد اعـام کـرد و گفـت: نـرخ 
بیـکاری از زمسـتان ۱۳۹۸ در ایـن 

اسـتان کاهـش یافتـه اسـت.
وی، بـا اشـاره بـه اینکـه نیمـی از 

شاغان استان در مشـاغل خدماتی 
هسـتند، افـزود: ۴۱.۴ درصـد از آنها 
در بخـش صنعتـی و ۸.۴ درصـد در 

بخـش کشـاورزی فعالیـت دارند.
قاسمی همچنین با بیان اینکه اشتغال 
ناقص برای افرادی بکار می رود 
که کمتر از ۴۴ ساعت در هفته کار 
می کنند، گفت: این شاخص در استان 
اصفهان از سال ۹۵ تاکنون روند نزولی 
داشته و از ۱۵.۶ درصد در سال ۹۵ به 
۱۲.۵ درصد در سال گذشته کاهش 

یافته است.
وی، رشد اقتصادی اسـتان اصفهان 
در سـال ۱۴۰۰ را ۴.۸ درصد دانسـت 
و افـزود: ایـن نـرخ در زمـان حاضـر 
حدود ۳.۵ و رشـد اقتصادی اصفهان 

از میانگین کشـوری بالاتر اسـت.
وی بـا بیان اینکـه ۶ درصـد از تولید 
ناخالـص داخلـی کشـور مربـوط به 
ایـن اسـتان اسـت، اظهـار داشـت: 
اصفهان در این زمینه پـس از تهران 
و خوزسـتان در رُتبه سـوم قـرار دارد.

قاسـمی بـا تاکیـد بـر لـزوم اطـاع 
رسـانی دقیـق و شـفاف از آمـار و 
اطاعـات مربـوط به شـاخص های 
اقتصـادی تصریـح کـرد: عـده ای 
بدنبال دسـتکاری در ادراک مردم در 
این زمینه هسـتند. اسـتان اصفهان 
بیش از پنـج میلیـون و ۳۰۰ هزار نفر 

جمعیـت در ۲۸ شهرسـتان دارد.

۱۵۳ اتوبوس 
سهمیه وزارت کشور 
تحویل اصفهان 
خواهد شد

مدیرعامل شرکت واحد 
اتوبوسرانی اصفهان و حومه:

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه با بیان اینکه ۱۸۵ دستگاه 
اتوبوس با استفاده از سهمیه وزارت کشور خریداری شده است، گفت: ۵۳ دستگاه 
اتوبوس کوچک و ۴۵ اتوبوس بنز آتروس خریداری شده است که تا پایان سال آینده 

به تدریج وارد خطوط اتوبوسرانی خواهد شد.
سیدعباس روحانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: شهرداری اصفهان سال 
گذشته برای خرید ۱۸۵ دستگاه اتوبوس با استفاده از سهمیه وزارت کشور اقدام کرد 
که تا پایان ۱۴۰۱ تعداد ۳۲ دستگاه تحویل شده و مقرر است تا پایان ۱۴۰۳ به تدریج 

این ناوگان تحویل شود.

وی افزود: عاوه بر ۳۲ دستگاه یاد شده، ۵۳ دستگاه اتوبوس کوچک )میدل باس( و 
۴۵ دستگاه اتوبوس بنز آتروس خریداری و در مجموع تعداد ۱۳۰ دستگاه به ناوگان 
فعال اتوبوسرانی افزوده شده است. مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و 
حومه با بیان اینکه یکی از دلایل کمبود اتوبوس به رغم افزایش ناوگان، فرسوده بودن 
ناوگان است، خاطرنشان کرد: این فرسودگی موجب افزایش مراجعات به تعمیرگاه و 
در نتیجه کاهش ناوگان فعال در سطح شهر می شود، بنابراین حتی موجب می شود 
تعداد ناوگان افزوده شده مشهود نباشد. وی با بیان اینکه شهر اصفهان نیاز به حداقل 
تعداد ۱۲۰۰ دستگاه اتوبوس فعال دارد که در حال حاضر تعداد ۷۵۰ دستگاه اتوبوس 

فعال در حال سرویس دهی است، افزود: یکی از مباحث اصلی در اتوبوسرانی مقوله 
نگهداری و تعمیرات است که همه ساله بودجه آن توسط شهرداری تأمین می شود؛ 
با توجه به افزایش هزینه های نگهداری و تعمیرات این بودجه در زمان لازم به 
اتوبوسرانی پرداخت نمی شود و موجب طولانی شدن فرایند آماده سازی خواهد شد.

روحانی تاکید کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده، از کل ناوگان فعال اتوبوسرانی 
اصفهان، در حال حاضر ۵۵ دستگاه نیاز به اورهال سیستم کولر دارد که اقدامات لازم 
در حال انجام است؛ حتی سال گذشته حدود هزار میلیارد ریال بابت بازسازی گرید ۳ 

برای ۱۵۰ دستگاه اتوبوس هزینه شده است.
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گزارش

نحوه ارائه پیشنهادات 
قانونی درباره لوایح 
برنامه پنجساله در حال 
ساماندهی است

محمودی در تشریح نشست کمیسیون 
آیین نامه داخلی مجلس:

سخنگوی کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس با اشاره به قانون فعلی آیین نامه 
که باعث بروز ابهاماتی در بررسی پیشنهادات نمایندگان درباره لوایح برنامه 
پنجساله کشور می شود، گفت: این کمیسیون در تلاش است با اصلاح 

قانون، نحوه ارائه پیشنهادات قانونی در این خصوص را ساماندهی کند.
سمیه محمودی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت در تشریح 
با موضوع  اسلامی  داخلی مجلس شورای  نامه  آیین  نشست کمیسیون 
بررسی طرح اصلاح ماده 180 قانون آیین نامه داخلی مجلس، گفت: دو 
شوری شدن بررسی لوایح برنامه پنجساله کشور در جلسات گذشته این 

کمیسیون به تصویب رسیده بود و در این جلسه به بررسی جزئیات آن 
پرداخته شد.  

سخنگوی کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی در ادامه با 
بیان اینکه هدف از اصلاح این ماده، نظم بخشی به فرایند رسیدگی به لوایح 
برنامه پنجساله است، اظهار داشت: تا پیش از این و بر اساس قانون فعلی 
متن لوایح دارای ابهام در شیوه خوانش بوده و این موضوع سبب برداشت و 

تفسیرهای مختلفی از این قانون می شود.
وی افزود: اعضای کمیسیون در جریان رسیدگی به جزئیات این طرح، در 

حال بررسی موادی برای نحوه و ترتیب ارائه پیشنهادها در خصوص لایحه 
برنامه از سوی کمیسیون های تخصصی، نمایندگان و کمیسیون تلفیق 
لایحه برنامه هستند تا از این طریق موضوع ارائه پیشنهادات ساماندهی شود.

محمودی در پایان با بیان اینکه جلسه هفته آینده کمیسیون آیین نامه داخلی 
مجلس برای جمع بندی نهایی این طرح برگزار خواهد شد، خاطرنشان کرد: 
در جلسه هفته آینده کمیسیون مصوبه های کارگروه مربوطه بررسی می شود 
و و بار دیگر مصوبات کمیسیون مورد بازنگری قرار می گیرد تا رأی نهایی 

داده و به صحن علنی ارجاع شود.

خبـر 

با گشایش کارگاه های تولید آجر 
در ذوب آهن اصفهان

۴۰ درصد به ظرفیت 
تولید آجر نسوز ایران 

اضافه می شود
دیرعامل شرکت فرآورده های نسوز ایران 
آجر  کارگاه های  از  بهره برداری  با  گفت: 
اصفهان، ۴0  ذوب آهن  “شاموت”)نسوز( 
درصد به ظرفیت تولید آجر نسوز در این 

مجموعه اضافه می شود.
به گزارش ایرنا، محسن پروان روز یکشنبه 
در سالن شرکت فرآورده های نسوز ایران 
در اصفهان در جمع خبرنگاران با اشاره به 
انعقاد نخستین قرارداد همکاری بین این 
شرکت و ذوب آهن افزود: این قرارداد بین 
مصرف کننده  بعنوان  اصفهان  ذوب آهن 
اصلی و صاحب دانش و فناوری با شرکت 

فرآورده های نسوز ایران منعقد شد.
قرارداد،  این  اساس  بر  داد:  ادامه  وی 
شرکت نسوز ایران در یک اقدام جهادی از 
چند کارگاه شاموت و تجهیزات بلااستفاده 
ذوب آهن که امکان تولید این نوع آجر در 

آنها وجود دارد، استفاده خواهد کرد.
نسوز  فرآورده های  شرکت  مدیرعامل 
ایران تصریح کرد: امروز نخستین مرحله 
تولید آزمایشی در کارگاه های آجر شاموت 
ذوب آهن با ظرفیت تولید 1۵ هزار تُن در 
سال آغاز شد و در شهریور سالجاری این 

کارگاه بصورت رسمی افتتاح می شود.
وی اضافه کرد: دستیابی به تولید آزمایشی 
آجر نسوز در مدت کمتر از 10 روز، نوعی 
رکورد در این مجموعه محسوب می شود.

پروان خاطرنشان کرد: حدود ۴0 درصد از 
ظرفیت تولید آجر مجموعه نسوز در پرتو 
و در  پیدا خواهد کرد  افزایش  این طرح 
مجموع حدود ۲0 درصد به حجم تولید 
فرآورده های نسوز کشور اضافه خواهد شد.

وی بیان کرد: بر اساس برنامه، ظرفیت 
پایان  تا  ایران  نسوز  مجموعه  تولید 
سالجاری 80 درصد افزایش پیدا خواهد 

کرد.
برای  که  به چشم اندازی  اشاره  با  پروان 
شده  گرفته  نظر  در  مجموعه  این  آینده 
ایران  نسوز  شرکت  داشت:  اظهار  است، 
مواد  و  نسوز  آجرهای  فروش  بر  علاوه 
توسعه  زمینه  در  بتواند  باید  نسوز  ویژه 
دانش نسوز نیز گام بردارد و برای مسائل 
راه حل های  حوزه  این  در  کشور  صنعتی 
با  زمینه  این  در  که  کند  ارائه  کاربردی 
چند شرکت دانش بنیان مذاکره کرده ایم 
حاضر  زمان  در  که  محصولی  چند  و 
توسط ذوب آهن از خارج وارد می شود تا 
پایان امسال توسط شرکت ما بومی سازی 

خواهد شد.
های  فرآورده  داشت: شرکت  اظهار  وی 
تولید  سال  حدود۵0  از  پس  ایران  نسوز 
نسوز در کشور باید به فکر توسعه این بازار 
و توسعه صادرات خود باشد و به یکی از 
اصلی ترین تولید کنندگان نسوز در دنیا 
تبدیل شود و در زمان حاضر این ظرفیت 
از نظر مواد معدنی، نیروی انسانی و دانش 

در کشورمان وجود دارد.
به گفته وی، کشورهای همسایه در حوزه 
خلیج فارس و ترکیه و آذربایجان بعنوان 
محسوب  نسوز  بزرگ  مصرف کنندگان 
می شوند و ظرفیت تولید در این صنعت 

بسیار بالاست.
مدیرعامل شرکت فرآورده های نسوز ایران 
تاکید کرد: نگاه ویژه ای به صادرات به 
کشورهای همسایه در چشم انداز توسعه 
برنامه  دارد و در یک  این شرکت وجود 
سه تا پنج ساله، این کار انجام خواهد شد.

وی اضافه کرد: امکان توسعه زیاد با توجه 
به قرار گرفتن شرکت فرآورده های نسوز 
در بین ۲ فولادساز بزرگ ایران و خاورمیانه 
موقعیتی  که  دارد  وجود  صنعت  این  در 
استراتژیک را برای ما بوجود آورده است و 
باید از این موقعیت به بهترین نحو استفاده 
کنیم و بتوانیم نیازهای این صنایع بزرگ 

را برآورده سازیم.
پروان گفت: مجموعه فرآورده های نسوز 
همراهی  به  توسعه صنعتی،  برای  ایران 
اجتماعی نیاز دارد و بنا داریم نشست با 

خبرنگاران را افزایش دهیم.
سرمایه گذاری  شرکت  ایرنا،  گزارش  به 
سازمان تامین اجتماعی 18۵ شرکت را در 
دارد که ۲ شرکت  اختیار خود  کشور در 
در  ایران  نسوز  فرآورده های  و  ذوب آهن 

استان اصفهان فعالیت می کنند.
شرکت فرآورده های نسوز ایران نخستین 
و بزرگترین تولیدکننده آجرهای نسوز در 
کشور است که از سال 1۳۵۶ در مبارکه 

اصفهان شروع به فعالیت کرد.
شهرستان مبارکه در ۴۵ کیلومتری جنوب 

غربی اصفهان قرار دارد.

مدیرکل سیاسـی و انتخابات اسـتان اصفهان گفت: 
همـه دسـتگاه های اجرایـی در برگـزاری انتخابـات 

اسـفند ماه مشـارکت خواهند داشـت.
بـه گـزارش خبرنـگار مهر، مهـدی سـلیمانی ظهر 
شـنبه با حضور در جلسـه شـورای اداری شهرستان 
دهاقـان، اظهار داشـت: بزرگ ترین رویداد سیاسـی 
کشـور بـا توطئـه دشـمنان همـراه شـده اسـت و 

مسـئولان بایـد در میـدان حاضر باشـند.
وی افـزود: در تاریـخ انقـلاب ایـران همیشـه و در 

خـدا  بـه  ایمـان  سـختی ها،  و  برهه هـای  همـه 
مشـاهده می شـود، حتـی در دفـاع مقـدس کـه 80 
کشـور بر علیه ایران بودند و شـرق و غرب نسـبت 
بـه انقلاب واگرایی داشـتند ایمان بـه خداوند نتیجه 

بود. بخـش 
مدیـرکل سیاسـی و انتخابات اسـتان اصفهان بیان 
کـرد: در ماه هـای اخیر به سـبب نزدیکی به مسـئله 
مهـم انتخابـات، برخـی در حـال دشـمنی و قطبی 

سـازی بوده انـد و مسـئله حجـاب را هـم در بـر 
گرفتند.

وی با اشـاره به مفهوم شـعار مردمی بودن، تصریح 
کـرد: مردمـی بـودن یکی از شـعارهای ایـن دولت 

اسـت و انتخابـات را هـم، مردم باید برگـزار کنند.
انتخابات  سلیمانی مشارکت مردمی را رکن اصلی 
دانست و اذعان کرد: کاهش مشارکت مردمی، کلید 
فتنه در انتخابات است و دشمن در تلاش برای عدم 

انگیزه مردم برای حضور در انتخابات است.
وی بیـن امید آفرینی و مشـارکت رابطه مسـتقیمی 
دانسـت و خاطرنشـان کـرد: اگـر امید تقویت شـود 
مشـارکت هـم پررنـگ می شـود، زیـرا ناامیـدی و 
یـأس منشـأ بی اعتمـادی بـه نظـام تلقی می شـود.

اصفهـان  اسـتان  انتخابـات  و  سیاسـی  مدیـرکل 
از ظرفیت هـای مردمـی خبـر داد و اعـلام کـرد: 
انتخابـات باشـکوه بـا مشـارکت همـه دسـتگاه ها 
شـکل می گیـرد و ایـن بـار بایـد انتخابـات توسـط 
همـه مدیـران صورت گیـرد و از همه دسـتگاه های 
شهرسـتان دهاقـان تقاضـا داریم کـه ظرفیت های 
دسـتگاهی  هـر  زیـرا  شـود،  شناسـایی  مردمـی 

مخاطـب خـاص خـود را دارد.
وی افـزود: همـه مسـئولان بایـد در بیـان خدمات 
دولـت زبانـی گویا داشـته باشـند و همـه خدمات را 
بـا لحنـی ملمـوس و صریـح بیـان کنند تـا نتیجه 

باشـد. بخش 
سـلیمانی خدمـات دولـت را چشـمگیر برشـمرد و 
اظهـار داشـت: به طور مثـال معاف شـدن ۵ دهک 
اقتصـادی از پرداخـت مالیـات، خدمـات سـلامت و 
بیمـه و خدمات اشـتغال زایی، افزایـش ۵۴ درصدی 
ارزآوری مالیاتـی و سیاسـت خارجـی منطقه محور، 

نمونـه ای از خدمـات دولت محسـوب می شـود.
سلیمانی گفت: مسـئولان باید از مدیریت شیشه ای 
حـذر کننـد و مدیریـت میدانی داشـته باشـند و هم 
چـون رئیـس جمهـور همیشـه در میـدان باشـند 

و جهـاد تبییـن را فرامـوش نکننـد تـا رضایتمندی 
شـود. حاصل 

اختصـاص 1۴0 میلیـارد تومـان بـه بخـش صنعت 
معدن و 

در ادامـه نیز علی جمشـیدیان، فرماندار شهرسـتان 
دهاقـان بـا حضـور در جلسـه اظهـار داشـت: هفته 
دولـت در راه اسـت و ایـن هفتـه فرصـت مناسـبی 

نشـان دادن دسـتاوردهای دولـت اسـت.
وی از جـذب اعتبـارات میلیـاردی در طـی فعالیـت 
دو سـاله دولـت خبـر داد و افـزود: اخیـراً 80 میلیارد 
تومـان در حـوزه گلخانه ها و 1۴0 میلیـارد تومان به 

حـوزه صنعت معـدن اختصاص داده شـد.
فرمانـدار شهرسـتان دهاقـان اذعـان کـرد: همه ما 
مسـئولان باید خدمات چشـمگیر دولـت را با بانگ 
بلنـد اعـلام نمائیم و تا روحیه امید در جامعه شـکل 

گیرد.
وی عنـوان کـرد: در سـالی کـه بزرگ تریـن رویداد 
سیاسـی در حـال رخ دادن اسـت دشـمن هـم در 
حال سـم پاشـی اسـت و همه مسـئولان باید برای 
حضـور مـردم تلاش کنند و متأسـفانه برخی کمک 
حـال دولت نیسـتند و ما راهی جز بازگشـت اعتماد 

مـردم نداریم.
جمشـیدیان گفت: طـی ماه های اخیر بیـش از 1۴0 
بـار افزایش نرخ بنزین تکذیب شـد، زیرا دشـمن از 
هر مسـئله ای برای کارشـکنی در انتخابات استفاده 

می کند.

انتخابات مجلس 
با حضور همه 
دستگاه ها برگزار 
می شود

مدیرکل سیاسی 
و انتخابات 
استان اصفهان:

فرمانده انتظامي شهرستان فلاورجان:جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان خبر داد:

فرمانـده انتظامـی شهرسـتان نطنـز از اجـرای طرح 
امنیـت محله محـور و دسـتگیری یـک نفر سـارق، 
چهـار نفـر معتاد و سـه نفـر دارای جلـب در طرقرود 

داد. خبر 
بـه گـزارش پایگاهخبـری اردسـتانزیبا،، سـرهنگ 
مهـدی کریمـی  در این خصـوص اظهار داشـت:در 
و  طرقـرود  در  محله محـور  امنیـت  طـرح  اجـرای 
روسـتاهای آن تعـداد یـک نفـر سـارق و چهـار نفر 

معتاد دسـتگیر شـدند.

وی افـزود: در ایـن طـرح سـه نفـر نیـز بـر حسـب 
دسـتور مقـام محتـرم قضایـی دسـتگیر شـدند.

فرمانـده انتظامـی شهرسـتان نطنـز تصریـح کـرد:  
یـک دسـتگاه تریلی سـنگ کش نیـز در ایـن طرح 
توقیـف شـد. وی هـدف اجـرای طرح هـای امنیـت 
محله محـور را ایجـاد امنیـت و آسـایش بـرای مردم 
بیـان کـرد و از مـردم خواسـت هـر گونـه مـوارد 
مشـکوک و اخبـار مهم را بـه پلیس 110 یا شـماره 

0۳1۵۴۲۲۴۷1۳ اطـلاع دهنـد.

اصفهـان  اسـتان  انتظامـی  فرمانـده  جانشـین 
از دسـتگیری فـردی کلاهبـردار کـه بـه بهانه 
سـاخت درمانـگاه اقـدام بـه فریب شـهروندان 
فلاورجانـی و دریافـت کمک هـای مردمـی بـه 
ارزش 100 میلیـارد ریـال کـرده بـود، خبـر داد.

گفت وگـو  در  هاشـمی فر  محمدرضـا  سـردار 
بـا خبرنـگار ایمنـا، اظهـار کـرد: در پـی اعـلام 
شـکایت تعـدادی از شـهروندان در شهرسـتان 
فلاورجـان مبنـی بـر اینکـه فـردی بـه بهانـه 
سـاخت درمانـگاه از آنهـا کلاهبـرداری کـرده 
ویـژه  صـورت  بـه  موضـوع  بررسـی  اسـت، 
انتظامـی  فرماندهـی  مأمـوران  در دسـتور کار 

گرفـت. قـرار  فلاورجـان  شهرسـتان 

وی افـزود: در بررسـی مأموران مشـخص شـد 
متهـم کـه در درمانـگاه در حـال سـاخت در 
شهرسـتان فلاورجـان مشـغول بـه کار بـوده با 
فریـب تعـدادی از شـهروندان و سوءاسـتفاده از 
تحـت  آنهـا  خیرخواهانـه  و  پـاک  نیت هـای 
عنـوان کمک جهت سـاخت و تکمیل درمانگاه 
زمیـن،  قالـب  در  ریـال  میلیـارد   100 مبلـغ 
ملـک، طلاجـات و وجـوه نقـد از شـهروندان 

کلاهبـرداری و متـواری شـده اسـت.
اصفهـان  اسـتان  انتظامـی  فرمانـده  جانشـین 
تصریـح کـرد: بـا تحقیقـات صـورت گرفتـه و 
اقدامـات هوشـمندانه مأمـوران، متهـم متواری 
کـه دارای سـوابق متعدد کیفـری در زمینه های 

جعـل، کلاهبرداری و سـرقت بود، شناسـایی و 
ضمـن هماهنگـی با مرجع قضائـی در عملیاتی 

ضربتـی در مخفیـگاه خود دسـتگیر شـد.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه متهـم بـا توجـه بـه 
اعتـراف به بـزه ارتکابی ضمن تشـکیل پرونده 
بـرای انجـام اقدامـات قانونی به مرجـع قضائی 
تحویل داده شـد، خاطرنشـان کرد: شـهروندان 
اجـازه ندهند افراد سـودجو و کلاهبردار با چرب 
زبانـی و تحت تأثیـر قرار دادن احساسـات، آنها 
را فریـب دهند و به اهداف شـوم خود برسـند و 
چنانچـه قصد مسـاعدت و پرداخـت کمک های 
خیرخواهانـه دارنـد، از طریـق مراکـز معتبـر و 

قانونـی نسـبت به ایـن امر اقـدام کنند.

فرمانده انتظامي شهرسـتان فلاورجان از کشـف 
دو دسـتگاه موتورسـیکلت قاچـاق بـه ارزش ۶ 
میلیـارد ریـال در عملیات مامـوران انتظامي این 

فرماندهـي خبر داد.
به گـزارش نیـوز فلاورجان سـرهنگ” مرتضی 
فرماندهـی  مامـوران  داشـت:  بیـان  هادیـان 
انتظامی شهرسـتان در راسـتای مقابلـه با قاچاق 
کالا و بـا انجـام اقدامات تخصصی مطلع شـدند 
دسـتگاه  دو  داری  نگـه  بـه  اقـدام  شـخصی 
موتورسـیکلت سـنگین قاچـاق در یـک منـزل 
مسـکونی کـرده کـه رسـیدگی بـه موضـوع در 

دسـتور کار مامـوران پلیـس قـرار گرفـت.
وی افـزود: بـا انجـام تحقیقـات میدانی توسـط 

نگهـداری  نهایـت محـل  در  پلیـس  مامـوران 
موتـور سـیکلت ها شناسـایی و طـی هماهنگی 
بـا مرجع قضائـی به محل مورد نظـر اعزام و در 
بازرسـی انجام شـده دو دسـتگاه موتور سیکلت 
مـدارک  هرگونـه  فاقـد  کـه  قاچـاق  سـنگین 
قانونـی و معتبـر گمرکـی بـود را کشـف کردند.

فرمانـده انتظامی شهرسـتان فلاورجـان با بیان 
اینکـه ارزش موتـور سـیکلت هـای مکشـوفه 
میلیـارد  مربوطـه ۶  کارشناسـان  اعـلام  برابـر 
ریـال برآورد شـده اسـت تصریـح کـرد: در این 
رابطـه فـرد متخلـف پـس از تشـکیل پرونـده 
بـرای انجـام اقدامـات قانونی به مرجـع قضائی 

تحویـل داده شـد.

سرهنگ کریمی فرمانده انتظامی نظنز بادرود:

کشف موتور سیکلت های قاچاق در فلاورجانکلاهبرداری ۱۰۰ میلیاردی به بهانه ساخت درمانگاه

غافلگیری سارقان و معتادان با اجرای طرح امنیت 
محله محور در طرقرود نطنز

در  جـاری  زراعـی  سـال  در 
بیـش از 900 هکتـار از اراضـی 
کشـت  پنبـه  اصفهـان  اسـتان 

می شود. 
عمومـی  روابـط  گـزارش  بـه 
کیـوان  مهنـدس  سـازمان، 
بنی اسـدی، کارشـناس مسـئول 
پنبـه، دانه های روغنـی و نباتات 
خصـوص  در  سـازمان  صنعتـی 
کشـت پنبـه در اسـتان اصفهان 
زراعـی  سـال  در  کـرد:  اظهـار 
جـاری در بیـش از 900 هکتـار 
از اراضـی اسـتان اصفهـان پنبه 
بیـان  بـا  وی  می شـود.  کشـت 
در  پنبـه  کشـت  عمـده  اینکـه 
شهرسـتان های جرقویـه، ورزنه، 
آران و بیـدگل، کاشـان و ناییـن 
اسـت، ادامـه داد: سـازمان جهاد 

تولیـد  منظـور  بـه  کشـاورزی 
پنبـه بـا کشـت بهتـر و عملکرد 
 ۲۵ توزیـع  بـه  اقـدام  بالاتـر، 
تـن بـذور ارقـام گواهی شـده و 
زودرس سـازگار بـا شـرایط کـم 
آبـی در اسـتان اصفهـان نمـوده 
اسـت که با اسـتقبال کشـاورزان 
روبـرو شـد. مهندس بنی اسـدی 
اضافـه کـرد: پیش بینی می شـود 
از ایـن میزان سـطح زیر کشـت 
در اسـتان، بیـش از ۳ هـزار تـن 
در  کـه  شـود  تولیـد  محصـول 
صنایع نسـاجی کاربـرد دارد. وی 
ادامـه داد: پنبه از جملـه گیاهان 
مناسـب بـرای تنـاوب بـا سـایر 
گیاهـان زراعی به ویـژه گیاهان 
ریشـه ای و غده ای است و سبب 

می شـود. خـاک  حاصلخیـزی 

فرماندار اردسـتان گفـت: تا پایان 
پیـش  روز  پنجمیـن  روز جمعـه، 
ثبـت نام مجلـس، حـدود ۴۲ نفر 
از حـوزه انتخابیـه اردسـتان ثبـت 
نـام کرده انـد کـه حـدود دو برابـر 

دوره گذشـته اسـت.
به گزارش خبرگزاری صداوسـیما، 
محمـد  سـید  اصفهـان؛  مرکـز 
جلسـه  در  احمدی طبـا  هـادی 
شـورای اداری اردسـتان گفـت: از 
ایـن تعـداد، ۳8 نفـر از متقاضیان 
مـرد و چهار نفر هم زن هسـتند و 
از نظر سـطح تحصیـلات، دو نفر 
دارای تحصیـلات حـوزوی، ۷ نفر 
دارای دکتـرا و ۲۷ نفـر هم دارای 

فوق لیسـانس هسـتند.
از  دیگـری  بخـش  در  وی 
فرمانـداری  گفـت:  سـخنانش 

اردسـتان در اسـتان اصفهـان، در 
حوزه هایـی نظیر جوانـی جمعیت 
و سـتاد سـفر نوروزی رتبه برتر را 

کسـب کـرد.
فرمانـدار اردسـتان بـا بیـان اینکه 
اردسـتان  کویـر  سـایبان  هتـل 
پـس از چندیـن سـال بلاتکلیفی 
افتتـاح خواهد شـد، گفـت: در این 
شهرسـتان بـا همـکاری نماینـده 
صـورت  خوبـی  اتفاقـات  مـردم 
گرفتـه و با جذب اعتبار، بسـیاری 
از راه های روسـتایی آسفالت شده 

ست. ا
،حسـین  جلسـه  ایـن  پایـان  در 
بخشـدار  عنـوان  بـه  کبریایـی 
جدیـد زواره معرفـی و از خدمـات 
بخشـدار  مختـارزاده،  ابوالفضـل 

تجلیـل شـد. سـابق 

دبیـر سـتاد انتخابـات اسـتان : مردمـی بودن 
و  اسـت  دولـت  ایـن  شـعار های  از  یکـی 
انتخابـات را هـم مـردم بایـد برگـزار کننـد.

بـه گـزارش خبرگـزاری صداوسـیما، مرکـز 
اصفهان؛ مهدی سـلیمانی در جلسـه شـورای 
اداری شهرسـتان دهاقـان، مشـارکت مردمی 
را رکـن اصلـی انتخابـات دانسـت و گفـت: 
کاهـش مشـارکت مردمـی، کلیـد فتنـه در 
انتخابـات اسـت و دشـمن در تـلاش اسـت 
انگیـزه مـردم را بـرای حضـور در انتخابات از 

ببرد. بیـن 
وی بـا بیـان اینکـه ناامیـدی و یـأس منشـأ 
بی اعتمـادی بـه نظام تلقـی می شـود، گفت: 
اگـر امید تقویت شـود، مشـارکت هم پررنگ 

می شـود.
مهـدی سـلیمانی تاکیـد کرد: مسـئولان باید 
از مدیریت شیشـه ای حـذر و مدیریت میدانی 
را دنبـال کننـد و همچـون رئیـس جمهـور، 

همیشـه در میـدان باشـند و جهـاد تبییـن را 
فرامـوش نکنند تا رضایتمندی حاصل شـود.

آقـای سـلیمانی، خدمـات دولت را چشـمگیر 
برشـمرد و گفـت: معـاف شـدن ۵ دهـک 
خدمـات  مالیـات،  پرداخـت  از  اقتصـادی 
اشـتغال زایی،  خدمـات  و  بیمـه  و  سـلامت 
و  مالیاتـی  ارزآوری  درصـدی   ۵۴ افزایـش 
سیاسـت خارجـی منطقـه محـور، نمونه های 

می شـود. محسـوب  دولـت  خدمـات  از 
فرمانـدار  جمشـیدیان،  علـی  ادامـه،  در 
اعتبـارات  جـذب  از  دهاقـان،  شهرسـتان 
میلیـاردی در طـول فعالیـت دو سـاله دولـت 
خبـر داد و گفـت: اخیـراً، 80 میلیـارد تومـان 
در حـوزه گلخانه هـا و 1۴0 میلیـارد تومان به 
حـوزه صنعـت معـدن اختصـاص داده شـد.

در پایـان، از زحمـات فردین سـعیدی تجلیل 
و حامـد فـرخ بـه عنـوان معـاون فرمانـداری 

دهاقـان معرفی شـد.

کیوان بنی اسدیدر جلسه شورای اداری شهرستان دهاقان مطرح شد؛پیش ثبت نامِ انتخابات مجلس شورای اسلامی؛

آماری از
ثبت نام کنندگانِ اردستان

مشارکت با
»امید« بالا می رود

عمده کشت پنبه
در  استان کدام شهرستان ها است

دوشنبه ۲۳ مرداد 140۲  | شمـاره 1400

شهرستان
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Foreign Minister Hossein Amir 
Abdollahian has highlighted 
Iran’s ongoing attempts to 
reverse the unjust sanctions, 
emphasizing that Tehran hasn’t 
abandoned diplomatic and ne-
gotiating efforts.
Since Ebrahim Raisi took office 
as president in August 2021 
his administration has prior-
itized active diplomacy to ad-
vance national interests, Amir 
Abdollahian said on Saturday. 
The foreign minister empha-
sized that while Iran has con-

tinued with its measures to 
counteract the unlawful sanc-
tions, it has never given up on 
the path of discussions and 
diplomacy.
“The efforts will go on until the 
achievement of ultimate results 
and the complete fulfillment of 
Iran’s rights,” he remarked.
His remarks followed a confir-
mation by the Foreign Ministry 
that $6 billion of Iranian funds 
that have been illegally frozen 
in South Korea because of U.S. 
sanctions are being released 

under an agreement between 
Iran and the U.S. brokered by 
Qatar and Oman.
The ministry underscored that 
releasing the funds has con-
sistently been on its agenda, 
noting that these funds were 
“illegally blocked” under the 
pretext of “overseas banks’ 
concerns about America’s op-
pressive sanctions.”
The statement added, “In ad-
dition to the unfreezing of the 
financial resources that were 
illegally seized, safeguarding 

the rights of Iranians world-
wide is a fundamental duty of 
the Ministry of Foreign Affairs. 
As part of this commitment, 
the diplomatic apparatus has 
pursued the release of sever-
al innocent Iranian prisoners 
who have been unlawfully de-
tained in the United States for 
years under false accusations 
of circumventing American 
sanctions. The release of these 
prisoners will be realized in the 
near future.”
Iran continues full nuclear 
work: report
Meanwhile, an Iranian source 
has rejected a report by the 
Wall Street Journal that Iran 
has slowed down its nuclear 
work as part of a developing 
deal with the United States.
“The peaceful nuclear activities 
of the Islamic Republic of Iran 
are going on without interrup-
tion and based on the previous 
plans of the Atomic Energy 
Organization [of Iran] in all ar-
eas,” the source said.
The source added, “The stra-
tegic action plan of the Islamic 
Consultative Assembly (par-
liament) is being meticulously 
implemented.”
The law in question regulates 
Iranian nuclear activities and 
obligates the government to 
press ahead with the activities 

until U.S. sanctions on Iran 
are lifted. 
Earlier, the Wall Street Jour-
nal reported that “Iran has 
significantly slowed the pace 
at which it is accumulating 
near-weapons-grade enriched 
uranium and has diluted some 
of its stockpile.”
Iran has repeatedly denied 
that it’s seeking a nuclear 
weapon. 
No concessions
On Saturday, an Iranian law-
maker said that Iran did not 
make concessions to unfreeze 
its funds. The lawmaker, Fada 
Hossein Maleki, a member 
of the parliament’s National 
Security and Foreign Policy 
Committee, said, “Now, the 
release of parts of Iran’s mon-
ey that is blocked in Korea, 
America and other countries 
is being implemented without 
taking into account making 
concessions.”
The U.S. also confirmed the 
agreement with Iran. Under 
the new agreement, Iran’s 
funds will be transferred from 
South Korea to Qatar. 
Iran also released four Amer-
ican prisoners and put them 
under house arrest. The pris-
oners are expected to leave 
Iran once Iran gains access to 
its funds in Qatar. 

Iran negates sanctions while resuming talks
Amir Abdollahian says

49 service vessels 
worth €134m being 
built relying on do-
mestic capabilities
The head of Iran’s Ports and 
Maritime Organization (PMO) 
announced that 49 service 
vessels worth 134 million are 
now being built in the country 
relying on domestic produc-
tion.
Ali-Akbar Safaei made the re-
marks in a press conference 
on Saturday.
The official also announced 
that development projects, 
such as the development of 
ports, worth 530 trillion rials 
(about $1.081 billion) are be-
ing implemented by the organ-
ization in the sea sector, and 
development projects worth 
470 trillion rials (about $959 
million) are being conducted 
by the private sector.
He said that some of these 
projects will be inaugurated in 
the current [Iranian calendar] 
year (began on March 21), and 
some of them will be put into 
operation next year.
The PMO head also announced 
that 30 projects worth 225 tril-
lion rials (about $460 million) 
are underway for the devel-
opment of port infrastructure, 
and 31 projects worth 39 tril-
lion rials (about $79.5 million) 
are being implemented for the 
development of small ports.
Safaei further said that 82 mil-
lion tons of goods were loaded 
and unloaded at the coun-
try’s ports in the current year, 
showing 2.2 percent growth 
year on year, adding that con-
tainer sector saw a growth of 
five percent as well.
Nearly 260 million tons of 
commodities have been load-
ed and unloaded at the ports of 
Iran during the past two year, 
he announced, and stated that 
32,000 vessels have entered 
the country’s ports in the cur-
rent year.
The official also underlined the 
issue of maritime economy, 
and said that the studies re-
lated to the maritime economy 
comprehensive plan have been 
started 6-7 months ago.
According to the PMO head, 
this organization has been 
named as the body in charge 
of realizing the country’s mari-
time economy goals.
In this regard, the parliament 
has also prepared the neces-
sary legal basis in the maritime 
sector to increase the share of 
the sea economy in the coun-
try’s economic growth, he 
said.
While Iran is combating the 
U.S. unilateral sanctions on its 
economy, the country’s ports 
as the major gates of exports 
and imports play a significant 
role in this battle. This role 
makes all-out support to ports 
and more development of 
them serious and vital.
Such necessity has led the 
government to define pro-
jects for more development of 
the ports and also take some 
measures to encourage invest-
ment making in ports, in addi-
tion to facilitating the loading 
and unloading of goods, es-
pecially basic commodities, 
there.
It is worth mentioning that 
Iran’s Ports and Maritime Or-
ganization has defined a high 
number of projects to devel-
op and improve the country’s 
ports, as the country aims to 
double the capacity of its ports 
in the course of five years.
According to the PMO, the ca-
pacity of the country’s ports 
has increased from 180 mil-
lion tons in the Iranian calen-
dar year 1392 (ended in March 
2014) to 250 million tons in 
1399 (ended in March 2021).

NPC offering 
petchem com-
plexes discount 
on feedstock to 
diversify output

The managing director of 
Iran’s National Petrochem-
ical Company (NPC) has 
said petrochemical com-
plexes and investors can 
benefit from discounts on 
feedstock by diversifying 
their output and complet-
ing the industry’s value 
chain, Shana reported.
“Companies and investors 
can benefit from the feed 
discount by developing the 
value chain of their prod-
ucts to create a safer profit 
margin for themselves,” 
Morteza Shahmirzaei said 
on Friday on the sidelines 
of a visit to a petrochemi-
cal project in Ardebil Prov-
ince.
Emphasizing NPC’s full 
support for investors and 
companies in line with the 
company’s grand strategy 
of completing the value 
chain, he reminded: “One 
of the capacities that the 
government has foreseen 
in the draft of the sev-
enth five-year National 
Development Plan for the 
development of the petro-
chemical industry is feed 
discount.”
He stated that meth-
anol-producing units 
across the country will 
enjoy up to 30 percent 
discount on the delivered 
feed unconditionally on 
the condition of com-
pleting their value chain, 
saying: “Petrochemical 
project investors can also 
benefit from 20 to 30 per-
cent feed discount in pro-
portion to the amount of 
investment.”
According to the offi-
cial, the development of 
downstream industries, 
increasing added value, 
job creation, diversifying 
export product portfolio, 
and improvement of the 
level of economic and so-
cial welfare of the society 
are among the most im-
portant goals of the NPC’s 
strategy for completing 
the country’s petrochemi-
cal industry chain.
Earlier this month, Shah-
mirzaei said that the pet-
rochemical industry is the 
top industry in terms of 
revenue generation for the 
country.
“Increasing the produc-
tion of the petrochemical 
industry means increasing 
exports and, as a result, 
earning more revenues 
for the country and no 
other industry has had the 
role that the petrochemi-
cal industry has played in 
earning foreign currency 
for the country, especially 
under sanctions,” the NPC 
head said.
Referring to the upcoming 
Iran Plast International Ex-
hibition, the official called 
on all private companies 
active in the petrochemical 
industry to have an active 
presence in the exhibition, 
saying that the active par-
ticipation of the state-run 
and private sectors in 
the Iran Plast exhibition 
can be considered as a 
successful model and a 
promising example of the 
petrochemical industry’s 
economic impact.

Iran’s export of sponge iron regis-
tered a record high of 249.4 percent 
in growth during the first four months 
of the current Iranian calendar year 
(March 21-July 22), as compared to 
the same period of time in the past 
year, the Iranian Steel Producers As-
sociation (ISPA) announced.
The ISPA reported that the country 
exported 580,000 tons of the product 
in the first four months of the pres-
ent year, while the figure was about 

166,000 tons in the four-month peri-
od of the previous year.
Direct reduced iron (DRI), also called 
sponge iron, is produced from the di-
rect reduction of iron ore (in the form 
of lumps, pellets, or fines) into iron 
by reducing gas or elemental carbon 
produced from natural gas or coal. 
Many ores are suitable for direct re-
duction.
While Iran is fighting the U.S. se-
vere sanctions on its economy, and 

the country’s different industrial and 
economic sectors have been affect-
ed by the limitations and difficulties 
caused by the sanctions condition, 
the country’s mining sector is mov-
ing forward noticeably, overcoming 
such barriers.
Among the mining sector’s different 
products, sponge iron is an out-
standing example, as the production 
of this item is rising more and more 
in the country.
Iranian Mines and Mining Industries 
Development and Renovation Organ-
ization (IMIDRO), Iran’s largest met-
als and mining holding, has stated 
that one of the most important rea-
sons for the increase in sponge iron 
production in Iran is the establish-
ment of new sponge iron plants, add-
ing that in recent years, with its new 
strategy and with the participation of 
the private sector, the organization 
has been able to launch several pro-
jects to produce sponge iron.
Meanwhile, last July, IMIDRO report-
ed that Iran’s Mines and Metals Com-
pany (MME) has established China’s 
first gas-based sponge iron produc-
tion unit using the Persian Direct Re-

duction (PERED) technology.
“As the world’s first manufacturer of 
gas-based sponge iron, Iran is now 
transferring the technology to the 
world’s biggest steel producer”, IM-
IDRO announced at the time.
The deal for the construction of the 
first gas-based sponge iron plant 
was concluded between China’s 
CSTM Company and MME Compa-
ny from Iran as the license owner of 
PERED technology.
With a capacity of 300,000 tons, the 
plant has been launched in China’s 
Taiyuan city.
PERED is a new technology for pro-
ducing sponge iron using natural gas 
as fuel, which according to MME is 
a masterwork of the Iranian steel in-
dustry and is more efficient and ef-
fective in all respects such as the de-
gree of metallization of the product, 
fuel consumption, operating costs 
and ease of operation compared to 
similar technologies.
This technology is already being used 
in several production units across 
Iran including Shadegan Steel, Miya-
neh Steel, Neyriz Steel, and Baft Steel 
companies.

Sponge iron export registered record high of 249% growth

Iran produced 2.828 million barrels per day (bpd) 
of crude oil in July, registering an 86,000-bpd in-
crease compared to the previous month, according 
to OPEC’s latest monthly report published on Au-
gust 10.
Based on secondary sources, Iran produced 2.760 
million bpd of crude oil in June.
The Islamic Republic’s average crude output for 
the second quarter of 2023 stood at 2.694 million 
bpd indicating a 123,000-bpd increase compared to 
the figure for the first quarter of the year, the report 

said.
The report put the average Iranian crude output for 
2022 at 2.554 million bpd, while the average output 
in 2021 was 2.392 million bpd.
These statistics show that although with the re-im-
position of the U.S. sanctions, Iran’s oil production 
decreased; gradually the country has been able to 
compensate for part of the output decline and in-
crease production significantly.
Iran now occupies the fourth place among OPEC 
members in terms of production, following Saudi 
Arabia, Iraq, and the United Arab Emirates (UAE).
The country’s heavy crude oil price also increased 
by $6.15 in July, to register an 8.2 percent rise com-
pared to the previous month, according to the OPEC 
report.
Iran sold its heavy crude oil at $81.48 per barrel in 
the mentioned month, compared to June’s $75.33 
per barrel.
The country’s average heavy crude price was 
$79.84 since the beginning of 2023 up to the re-
port’s publishing date, in comparison to $105.49 in 
the previous year’s same period.

Back in June, Bloomberg reported that the produc-
tion and export of Iranian oil in 2023 have reached 
record highs since the country came under U.S. 
sanctions more than five years ago.
The report published in late June stated that Iran 
was shipping the highest amount of crude in almost 
five years despite U.S. sanctions.
Bloomberg cited energy analysts as saying that 
Iran’s oil exports have surged to the highest level 
since the U.S. unilaterally re-imposed sanctions on 
the country in 2018.
A Reuters report, also said in June, that Iranian 
crude shipments continued to rise in 2023 with 
higher shipments to China, Syria, and Venezuela. 
The report quoted consultants, shipping data, and 
a source familiar with the matter.
A large chunk of Iran’s crude oil goes to China which 
is the world’s major importer of energy. Several Eu-
ropean customers including Germany, Spain, and 
Bulgaria also imported oil from Iran.
Iran has not released official figures about its oil 
exports over the past years amid efforts to evade 
Washington’s illegal sanctions.

Iran’s July oil output rises 68,000 bpd: OPEC
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TEDPIX, the main index of Tehran Stock 
Exchange (TSE), dropped 47,313 points 
to 1.989 million on Saturday (the first 
day of Iranian calendar week).
As reported, over 6.992 billion securities 
worth 49.65 trillion rials (about $101.3 
million) were traded at the TSE.
TSE is one of the four Iranian stock ex-
changes, and the most important one. 

The other three ones are Iran Mercantile 
Exchange (IME), Iran Energy Exchange 
(IRENEX), and Iran’s over-the-coun-
ter (OTC) market, known as Iran Fara 
Bourse (IFB).
A stock market analyst has said the 
market is expected to follow an upward 
trend in the summer and will continue to 
improve by the end of the season.

TEDPIX drops 
47,000 points 

on Saturday

Tehran Universi-
ty kicks off 2023 
summer school
Tehran University of Medical 
Sciences kicked off its 2023 
summer school on Satur-
day with the participation of 
international students com-
ing from different countries 
including Turkey, Iraq, and 
Pakistan.
The purpose of the summer 
school is to introduce the 
capabilities of the university 
and its faculties to inter-
national students through 
short-term visits, marketing 
approaches, and creation 
of student networks in vari-
ous universities around the 
world. The summer school 
will continue until September 
1st.
The faculties of medicine, 
pharmacy, paramedical 
sciences, Iranian traditional 
medicine, and modern med-
ical technologies, as well as 
some research centers of the 
university, are participating 
in this event. This is the sec-
ond time educational gath-
erings of this sort are taking 
place with the first summer 
school taking place in 2019.
The 2023 summer school of 
Tehran University of Medical 
Sciences consists of one or 
two-week stays in the Irani-
an capital based on the stu-
dents’ preferences.
During the first half of the 
program, hosted by the Fac-
ulty of Medicine, five interna-
tional students from Turkey, 
Iraq, and Pakistan will re-
ceive training for two weeks 
in Tehran’s Children hospital, 
Farabi Hospital (ophthalmol-
ogy), Shariati Hospital (inter-
nal medicine), Sina Hospital 
(neurosurgery), and Imam 
Khomeini Hospital (radiol-
ogy). At the end of the first 
week, the International Col-
lege of the university will 
hold an Iranology program 
for the participants of the 
summer school.  Cultural 
events and visits to the his-
torical sites of Tehran are 
also planned.
Furthermore, visits to the 
Skin and Stem Cell Research 
Center, the central laborato-
ry of the university, and the 
Faculty of Modern Medical 
Technologies have also been 
scheduled.
Students will then go on to 
receive more training and 
attend additional courses in 
the faculties of paramedical 
sciences, pharmacy, and Ira-
nian traditional medicine.
It is important to note that 
this year’s summer school 
focuses on utilizing the re-
search centers and innovation 
centers within the university 
to increase the innovative 
aspects of the schools, along 
with creating a research envi-
ronment alongside education 
and introducing major and 
operational projects for the 
first time. Prior to the event, 
various activities were carried 
out, including coordination 
with different faculties and 
the development of a summer 
school booklet. Other actions, 
such as posting program 
posters on relevant websites, 
placing posters in the target 
faculties, and communicating 
with active associations (es-
pecially medical and pharma-
cy associations) to inform and 
produce content to familiarize 
social media users with the 
program details, were also 
implemented.

Iranian director Alireza Rasulinejad’s 
film “Eastwood” will go on screen 
in Double Shadows section of the 
Yamagata International Documentary 
Film Festival (YIDFF), which will be 
held in the Japanese city from Octo-
ber 5 to 12. The film tells the story of 
an Iranian Don Quixote on a quest to 
find Clint Eastwood, creating a clever 
and heartfelt satire that challenges 
Hollywood’s cultural influence, even 
within the Islamic Republic of Iran.
Another Iranian film “Broken Whis-
pers”, co-directed by filmmaker 
brothers Amir Masud and Amir Athar 
Soheili will also compete in the oth-
er section of the festival.  The docu-
mentary recounts the tale of urban 
residents who, emerging from the 
devastation of war, bravely carry their 
shattered instruments in an effort to 
resurrect the soul of music and art 
within the city. Tired from the trials 
of the artistic journey, an aged paint-
er discovers a shattered instrument 
amidst the ruins. Determined, he 
mends the broken contraption. As his 
students embark on a mission to find 

a skilled musician to play the resur-
rected instrument, they encounter 
fellow artists whose souls bear the 
weight of war’s indelible marks. The 
Yamagata International Documen-
tary Film Festival is a biennial docu-
mentary film festival held in Japan. 
Inaugurated in 1989, it is one of the 
world’s longest-running documenta-
ry film festivals. Over the years, it has 
become one of the most important 
and prestigious documentary film 
festivals in Asia. On the other hand, 
the festival has managed to retain its 
intimate atmosphere, where Asian 
filmmakers can meet their Western 
colleagues and exchange ideas and 
experiences. The YIDFF is very pop-
ular among independent filmmakers.
The Yamagata Documentary Film 
Festival strives to showcase the best 
achievements in documentary film-
making, as well as to promote and 
popularize documentary filmmaking 
in the region. It explores new trends 
in the genre and discovers new tal-
ents by encouraging and supporting 
up-and-coming filmmakers.

Iran’s “Eastwood” to go on screen at 
Yamagata film festival

Iranian Energy Ministry’s Spokesman 
for Electricity Industry Mostafa Rajabi 
Mashhadi said on Saturday that electric-
ity consumption since the beginning of 
the current summer season (June 22) 
increased by 6.5 percent compared to 
the previous year’s same period.
Stating that the electricity industry is 
passing the hottest days of the year and 
consumption demand is high, Rajabi 
Mashhadi said: “The electricity demand 
is predicted to reach 72,500 megawatts, 
which is a very high figure.”
He called on all subscribers to man-

age their consumption in order to pass 
through the peak summer demand peri-
od without any outages.
Back in July, Rajabi Mashhadi predicted 
peak electricity consumption in Iran to 
surpass 72,500 megawatts (MW) in the 
summer due to the increasing tempera-
ture across the country.
The official also announced the launch 
of the Energy Ministry’s new program 
based on which all subscribers whose 
consumption is less than the figure for 
their previous year’s same period will be 
rewarded with discounts on their elec-

tricity bills.
Earlier that month, Iranian Energy Min-
ister Ali-Akbar Mehrabian said the elec-
tricity consumption in the country broke 
the last year’s record by more than 
3,000 MW this year.
“The amount of electricity consumption 
has been 6,000 megawatts more than 
the same period last year and 3,000 
megawatts more than last year’s re-
cord,” the minister said.
Mehrabian said the consumption is ex-
pected to increase even further as the 
temperature is foreseen to go higher.

The production index of Iranian industrial companies active in the stock 
market has grown 9.2 percent in the fourth Iranian calendar month of Tir 
(June 22-July 22) as compared to the figure for the same month in the 
previous year.
Based on the data released by the Central Bank of Iran (CBI) Monetary and 
Banking Research Institute, companies active in the stock market account 
for 59 percent of the country’s total industrial production, Fars News Agen-
cy reported.
As reported, the production index of the mentioned companies in the first 
quarter of the current Iranian calendar year (March 21-June 21) also in-

creased by 5.4 percent as compared to the same period in the previous year.
The sales index of the mentioned companies also grew 4.3 percent in the 
mentioned three months, year on year.
Based on the data released by the Iranian Parliament Research Center 
(IPRC), the mentioned index also increased by 2.2 percent in the third Ira-
nian calendar month of Khordad (ended on June 21) in comparison to the 
same month last year.
According to the IPRC, electrical equipment, medicine, pharmaceutical, and 
metal products companies had the highest production growth in the first 
quarter of the current year.

Monthly production of industrial companies active in stock market up %9.2 yr/yr

Summer electricity consumption up 6.5% on year

Green Tea 
and Diabetes 
Management By: PARISA JAMADI

Source: https://www.healthline.com/health/diabetes/green-tea-and-diabetes?utm_
source=ReadNext#Making-the-Most-of-Green-Tea

When 
you have diabetes, 
life becomes all about regulat-
ing your blood sugar to stay healthy. 
And while many must turn to medication 
and insulin injections, there is evidence 
to suggest that drinking green tea could 
make diabetes management easier. 
Several studies have pointed to green 
tea as a potentially effective method of 
controlling diabetes, and even improv-
ing insulin sensitivity. Just how it works 
isn’t completely clear, but it’s believed 
catechins within the tea — also respon-
sible for its anticancerTrusted Source 
and heart healthTrusted Source benefits 

— may be responsible. 
How Diabetes Works
When you eat foods with carbohydrates, 
they are digested into sugar. In re-
sponse, the pancreas releases insulin to 
help cells absorb glucose to be used as 
fuel. However, when you have diabetes, 
the process is hindered.
People with type 2 diabetes have cells 
that are desensitized to insulin, which is 
known as insulin resistance. This, and 
the fact that the pancreas often stops 
releasing enough insulin, makes their 

blood sugar levels difficult to control. 
Type 1 diabetes is an autoimmune dis-
ease; the cells of the pancreas that pro-
duce insulin are attacked and killed by 
the body’s immune system, and simply 
do not produce insulin at all. 
Most studies on the effects of green tea 
in people with diabetes have focused on 
type 2 diabetes, as it is more common, 
accounting for 90 to 95 percent of the 
diabetes seen in the United States. 
Green Tea and Diabetes Prevention

There are indications that green tea can 
reduce the risk of developing diabetes. 
According to one studyTrusted Source 
in Japan, people who drank six or more 
cups of green tea daily were 33 percent 

less likely to 
develop type 2 diabetes than people who 
drank just one cup per week.
Another studyTrusted Source found that 
people who drank green tea consistently 
for a period of 10 years had smaller 
waist circumferences and lower body fat 
levels, showing that the tea may play a 
role in reducing obesity risk.
Green Tea and Diabetes Management
But tea’s benefits don’t stop at preven-
tion. For people already diagnosed with 
diabetes, green tea may be able to help 

manage blood sugar levels. 
According to a comprehensive re-
viewTrusted Source, green tea con-
sumption is associated with decreased 
fasting glucose levels and A1C levels, 

as well as reduced fasting insulin 
levels, which are a measurement 
of diabetes health. While not all 
studies have shown these pos-
itive results, green tea has still 
been shown to be beneficial in 

other ways. 
The Pacific College of Oriental 

Medicine suggests that the antioxidant 
activity of polyphenols and polysaccha-
rides are to credit for these benefits. 
These same antioxidants are credit-
edTrusted Source with anticancer, cho-
lesterol lowering, and blood pressure 
management benefits. 
Making the Most of Green Tea
If you have diabetes and want to reap 
the potential benefits of green tea, steer 
clear of additions that can cause blood 
glucose changes. It’s best to drink the 
mild-tasting tea plain, instead of diluting 
it with milk or sweetening it with sugar. 
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دبیـر سـتاد امـر بـه معـروف و نهـی از منکـر اسـتان 
اصفهـان گفـت: راه حـل مسـاله آب اسـتان، مدیریت 
متمرکـز آن در داخل اسـتان اسـت و این مهم مسـاله 
اولی اسـت کـه سـتاد در سـطح ملـی دنبـال می کند.

حجت الاسـام محسـن مظاهری در جریان بازدید از 
خبرگـزاری جمهوری اسـامی مرکز اصفهـان گفت: 
مسـاله آب مهمترین چالش پیش روی استان اصفهان 
اسـت و از اولیت هـای سـتاد امـر بـه معـروف و نهی از 

منکر اسـتان اسـت که در سـطح ملی دنبال می شـود.
وی ادامـه داد: محورهـا و موضوعـات مطالبه گـری 
درخصـوص آب اصفهـان در کانـون توجـه سـتاد امر 
به معـروف و نهـی از منکر اسـتان اسـت و بـا توجه به 
نـگاه خوبی کـه در موضـوع آب در سـطح مسـوولان 
اسـتان وجـود دارد، این سـتاد در سـطح ملی خواسـتار 

تمرکززدایـی و تفویـض اختیـارات به اسـتان اسـت.
مظاهـری خاطرنشـان کـرد: مدیریت اسـتان چـه در 
سـطح اسـتانداری و چـه در حوزه هـای قضایـی نگاه 
خـوب و مطلوبی نسـبت بحران کـم آبی اسـتان دارند 
ولـی مدیـران وزارت نیرو بعضـاً نگاه درسـت و جامعی 
به این مسـاله ندارنـد و مدیـران دسـتگاه های اجرایی 
ایـن وزارتخانـه در اسـتان نیـز دنباله رو سیاسـت های 

وزارتخانه هسـتند.
وی یـادآور شـد: ممکـن اسـت در سـال هایی نزولات 
جوی کاهـش پیدا کرده باشـند، ولی همیـن میزان نیز 
به درسـتی مدیریت نشـده اسـت و اگر مدیریت منایع 

آبی اصفهـان در اختیـار مدیـران میدانی داخل اسُـتان 
باشـد، می توان بحـران کم آبـی را مدیریـت کرد.

دبیر سـتاد امربه معروف و نهی ازمنکر استان گفت: این 
سـتاد با همکاری سـازمان بازرسـی و نهادهـای دیگر 
بر رونـد اجـرای قانون در دسـتگاه های دولتـی نظارت 
دارد و دسـتگاه ها بـر ایـن اسـاس ارزیابی می شـوند و 
گشـت ارشـاد مسـوولان از مدت ها قبل در این سـتاد 
فعـال بـوده و بـه تعـدادی از شـکایت ها نیز رسـیدگی 

شـده است.
وی یادآور شد: متولی هر سازمان، ارگان و مجموعه ای 
اعـم از ادارات، نهادهـا و اصنـاف موظـف بـه عمل به 
قانون و حفظ شـعائر اسامی هسـتند و چنانچه در این 
مسـائل، متولی آن مجموعـه کوتاهی کنـد، مدیریت 
آن مجموعـه و دسـتگاه مربوطه باید پاسـخگو باشـد 
و قانـون از آن شـخص مدیـر و متولـی مطالبه گـری 

خواهـد کرد.
وی گفـت: درکنـار تذکـرات، سـتاد امربه معـروف و 

نهی ازمنکر اسـتان از دسـتگاه هایی که شـورای امر به 
معـروف و نهی از منکـر را تشـکیل داده و ۱۰ معروف و 
۱۰ منکر دسـتگاه خود را معرفی کرده اند و در راسـتای 
معرفـی معـارف و نهـی از منکـرات اقـدام کرده انـد، 

قدردانـی کرده اسـت.
دبیـر سـتاد امربه معـروف و نهی ازمنکـر اسـتان کـه 
بـه منظـور گرامیداشـت روز خبرنـگار از خبرگـزاری 
جمهوری اسـامی مرکـز اصفهـان بازدید داشـت در 
بخش دیگری از سـخنان خود گفت: جریـان طاغوت 
و دشمنان اسـام به دنبال جنگ شـناختی و مخدوش 
کردن حقایق هسـتند و خبرنگاران نقـش مهمی برای 

مانـدگاری حقیقـت در تاریـخ دارند.
حجت الاسـام مظاهری تصریح گرد: خبرنـگاران در 
صف نخسـت مبـارزه بـا جنگ شـناختی دشـمن قرار 
دارند و از این نظر کار خبرنگاران بسـیار ارزشـمند است 
زیرا می توانند حقایـق جامعه ما و حقایـق مخفی مانده 
جامعـه غربـی را به مـردم معرفـی کنند و نشـان دهند 

ظاهر آراسـته غرب پوسته ای بیش نیسـت و آن جامعه 
مشـکات فراوانی دارد.

وی تاکیـد کـرد: امروز جنـگ، جنـگ خبر اول اسـت 
و هم اکنـون در فضـای رسـانه ای خبرنگاران رسـالت 
مهمـی در انعـکاس حقایـق و آشکارسـازی ماهیـت 
دشـمن بر عهـده دارنـد و نبایـد بگذارند دشـمن جعل 
خـود را حاکـم کنـد و از ایـن نظـر خبرنـگاری جایگاه 
مقدسـی اسـت و یک کار جهادی محسـوب می شود.

وی یادآور شـد: آدم هایی کـه دور پیامبر بودنـد و قرآن 
وحی شـده به پیامبر را جمع آوری و ثبت و ضبط کردند 
در واقع بنوعـی کار خبرنگاری انجـام می دادند، که این 

موضوع اهمیت ایـن کار را نشـان می دهند.
وی با اشـاره بـه کار روایتگـران برای مانـدگاری واقعه 
عظیـم عاشـورا یـادآور شـد: روایتگـری و خبرنگاری 
باعـث می شـود حقایـق در تاریخ مانـدگار باشـد و اگر 
روایتگـران نبودند شـاید حقیقت قیام سـید الشـهدا به 

مـا نمی رسـید.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان عنوان کرد:

تمرکززدایی و تفویض اختیارات به داخل استان، راه حل بحران آب

معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان اصفهان:

کمبود اتوبوس، چالش حمل و 
نقل جاده ای استان است

کمبود اتوبوس، چالش حمل و نقل جاده ای استان 
اصفهان معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان اصفهان گفت: عدم تناسب درآمدها در بخش 
جاده ای و مسافربری در برابر سرویس کارخانه ها از 

علت های کمبود ناوگان است.

محمدعلی صلواتی با اشـاره به چالش کمبـود اتوبـوس در حمل و نقل 
بین شـهری در اصفهان و سـایر اسـتان ها اظهار داشـت: چالـش امروز 
در صنعت حمل ونقل، ماحصل تغییرات و شـرایطی اسـت کـه از زمان 

شـیوع کرونا بـر صنعت حمل ونقل مسـافر حاکم شـد.
وی با بیان اینکه کاهـش حجم تقاضا برای سـفر در ایـن دوران، ضربه 
بسـیار سـنگینی به بدنه صنعت حمل ونقـل مسـافر اسـتان وارد کرد، 
گفـت: رکـود در دوران کرونا اقتصـاد صنعت حمـل ونقل مسـافر را در 
شـرایط بسـیار شـکننده ای قرار داد و باعث شد بخشـی از ناوگان حمل 

ونقل مسـافر در خدمت صنایـع بزرگ قـرار گیرند.
صلواتی با بیـان اینکه خـروج نـاوگان مسـافربری به دلیل عـدم وجود 
تقاضـا در دوران کرونـا بـه چشـم نیامد، خاطرنشـان کـرد: با خـروج از 
شـرایط کرونا، بازگشـت تقاضا بـه صنعت حمـل و نقـل افزایش یافت 
در حالی که صنعـت حمل ونقل مسـافر بـا افزایش بـالای هزینه های 
تعمیـرات و نگهـداری اتوبوس هـا و عـدم واردات نـاوگان مسـافربری 

روبـرو بود.
معاون اداره کل راهـداری و حمل و نقل جاده ای اسـتان اصفهان با بیان 
اینکـه بخـش موثـری از ناوگان های حمـل و نقـل از بخش جـاده ای 
بـه سـمت سـرویس های کارخانه هـا سـوق پیـدا کـرده اسـت، گفت: 
خروج نـاوگان از بخش حمل و نقل جاده ای و سـرازیر شـدن به سـمت 
کارخانه جات بزرگ کشـور با درآمد قابل توجه، منجر بـه کمبود ناوگان 

در بخش جاده ای شـده اسـت.
وی عـدم تناسـب درآمدهـا در بخـش جـاده ای و مسـافربری در برابـر 
درآمدهای دیگـر بخش هـا را از علت های کمبـود ناوگان حمـل و نقل 
مسـافربری برشـمرد و افـزود: به همیـن دلیل برخـی مالکان نـاوگان 
حمل و نقـل ترغیب شـدند که در سـایر بخش ها مشـغول بـه فعالیت 
شـده و روند خـروج نـاوگان در حمـل و نقـل جـاده ای ادامه پیـدا کند.

صلواتی با اشـاره به مصوبه اخیـر هیأت دولت مبنـی بـر واردات ۲ هزار 
دسـتگاه ناوگان مسـافربری با سـن کمتـر از پنج سـال و اسـتمرار این 
موضوع، تصریـح کرد: با توجه به ایـن مصوبه و افزایش تولید در کشـور 
امید اسـت که شـاهد تجدید دوران طایی مسـافران جاده ای باشـیم.

معـاون اداره کل راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای اسـتان اصفهان در 
خصوص افزایش قیمت بلیـط اتوبوس گفت: مصوبه سـتاد تنظیم بازار 
کشور در اردیبهشـت ماه سـال جاری افزایش ۲۹ درصدی نرخ بلیط به 
نسـبت سـال گذشـته بوده که به هیچ وجه مورد رضایت ایـن بخش در 
برابر افزایـش هزینه های نگهداری، تعمیر و قطعات واقع نشـده اسـت.

وی ادامـه داد: طـی مـدت اخیـر، پیگیری های زیـادی برای رسـیدگی 
بـه مطالبات صنف در سـطح ملـی و اسـتانی انجام شـد، تصمیم گیری 
در خصوص کرایـه بخش حمل ونقل مسـافر جـاده ای در اختیار سـتاد 

تنظیم بـازار کشـور اسـت و در حوزه تصمیم گیری اسـتان نیسـت.

استاندار اصفهان 
خبر داد:

ساخت نیروگاه 
خورشیدی در دستور کار

استاندار اصفهان گفت: ساخت نیروگاه با 
نگاه ویژه به تولید انرژی پاک و خورشیدی 
در دولت سیزدهم مجدد در دستور کار قرار 
گرفت اما تا زمان بهره برداری کامل از 
طرح های پیش بینی شده باید با مدیریت 
درست، مشکات را به حداقل برسانیم و 

ساماندهی کنیم.
به گزارش ایرنا، سیدرضا مرتضوی در 
یکصد و بیست و نهمین جلسه شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
استان اصفهان افزود: در همین پیوند، 
و  افتتاح  نزدیک شاهد  آینده ای  در 
بهره برداری از چند نیروگاه خورشیدی 
در استان خواهیم بود که بسیار امیدبخش 

است.
کاهش  به منظور  داشت:  اظهار  وی 
مشکات موجود، مجدانه پیگیر هستیم 
تا طرح هایی که در حوزه تأمین انرژی در 
دستور کار است با سرعت بیشتری و در 

کمترین زمان ممکن به سرانجام برسد.
استاندار اصفهان همچنین درباره خسارات 
ایجاد شده برای واحدهای تولیدی بدلیل 
افزایش زمان قطعی برق، گفت: عواملی 
در سال های گذشته دست به دست هم 
داد تا در شرایط ناپایداری در حوزه تأمین 

انرژی قرار بگیریم.
وی افزود: فرهنگ مصرف، بی توجهی 
ساز،  ساخت و  استانداردهای  به 
توسعه هایی که متناسب با ظرفیت های 
پایه ای در بخش انرژی شکل نگرفت، 
کم کاری هایی که در برخی برُهه ها به 
کشور تحمیل شد و تأکید بر عدم ساخت 
و توسعه نیروگاه سبب شد تا تأمین انرژی 

در کشور در شرایط ناپایداری باشد.
وی خاطرنشان کرد: شدت گرما در چند 
تابستان اخیر به نحوی بود که قطعی برق 
نارضایتی های جدی را در بخش خانگی 
به وجود آورد و حتی در کشورهایی که به 
ظاهر مصرف انرژی را مدیریت می کنند 
آمار و عددهای سنگینی بابت مشکات 

ناشی از گرما گزارش شده است.
مرتضوی با بیان اینکه این مشکات برای 
صنایع افزون شده است و نارضایتی هایی 
را به دنبال دارد، تصریح کرد: می پذیریم 
که لازم است مدیریت بهتری در حوزه 
توزیع انرژی در بخش های مختلف کشور 

صورت می گرفت.
وی با تأکید بر تغییر نگاه حکمرانان در 
تأمین انرژی، اظهار داشت: لازم است 
بررسی خسارات ناشی از قطعی برق در 
صنایع با استدلال های قوی در سطح ملی 

دنبال شود.
استاندار اصفهان با تاکید بر عدم قطعی 
برق خارج از زمان اعام شده، گفت: 
تشکیل کمیته انرژی زیر مجموعه شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
ضروری است و باید مصوبه های این 
کمیته در دستور کار قرار گیرد. مرتضوی 
درباره تخصیص سوخت به صنعت و 
معدن از طریق سامانه سدف خاطرنشان 
کرد: برای رفع مشکات بوجود آمده در 
این زمینه، دوره تخصیص سهمیه سه 
ماهه و امکان ذخیره سازی ۲۵ درصد 
پیش بینی شود. اصفهان با بیش از ۹ هزار 
واحد صنعتی و تولیدی، صنعتی ترین 

استان کشور به شمار می آید.

رییس شورای هماهنگی شرکت های بیمه استان اصفهان:

تنها ۲ درصد ساکنان استان اصفهان به صنعت بیمه اعتماد دارند

رییس شورای هماهنگی شرکت های بیمه 
استان اصفهان گفت: در این استان ضریب 
نفوذ صنعت بیمه ۱.۸۹ درصد است؛ به این 
معنی که از هر صد نفر، تنها دو نفر به صنعت بیمه 
اعتماد دارند. سیدعلیرضا سمائی روز یکشنبه در 
گفت و گفت با ایرنا افزود: آگاهی رسانی ناقص 
شرکت های بیمه، بیمه مرکزی و نهادهای 
حمایتگر، موجب پایین بودن ضریب نفوذ بیمه 

در استانی مثل استان اصفهان است.
وی تصریح کرد: هرزمان خواسته ایم که 
نهادهای حمایتگر برای مردم نسبت به داشتن 

محصولات بیمه ای آگاهی رسانی کنند، تصور 
بر تبلیغ برند است اما خواست ما تاکید بر رسالت 

حمایتگری صنعت بیمه است.
سمائی رسالت شرکت های بیمه را حفاظت از 
منابع مالی و جانی دانست و افزود: در گزارش 
آماری سال ۱۴۰۰ در استان اصفهان نزدیک به 
۶ هزار میلیارد تومان فروش محصولات بیمه ای 
و گردش مالی داشته ایم، این در حالی است که 
استانداری با ۲ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان استان 

اصفهان را مدیریت کرده است.
وی افزود: نزدیک به ۷۰ درصد از این گردش 

مالی شرکت های بیمه ای، صرف پرداختِ 
خسارات شده است و درنتیجه نمی توان قبول 
کرد که کسی بگوید به شرکت های بیمه بی 
اعتماد هستیم، چرا که شرکت های بیمه به 

تعهداتشان عمل کرده اند.
وی بـا بیـان اینکـه در اسـتان اصفهـان ۶۹ 
شـعبه مرکزی از کلیه برندهـای بیمه فعالیت 
می کننـد، افـزود: شـرکت های بیمـه خـارج 
از ماهیتشـان کـه خصوصی یـا دولتی باشـند 
زیر نظـر بیمه مرکـزی هسـتند و هیـچ کدام 
سیاست مسـتقلی از خودشـان ندارند. سمائی 
تصریـح کـرد: همـه ایـن شـرکت های بیمه 
محصـولات عمومـی دارنـد و تحـت نظارت 
بیمـه مرکـزی هسـتند؛ در صنعـت بیمـه هر 
اتفاقـی زیر نظـر واحـد ناظـرِ دولتی کـه بیمه 
مرکـزی اسـت، رخ می دهد تا مطابق با شـیوه 
نامه هـا و قوانین کشـور عمل شـود. بـه گفته 
وی، نمایندگی های برندهای مختلف بیمه در 
اسـتان اصفهان پنج هـزار و ۳۷۴ دفتر فروش 
است. رییس شـورای هماهنگی شرکت های 
بیمه اسـتان اصفهان افـزود: این میـزان دفاتر 
فـروش فـارغ از ماهیـت حمایتـی، نشـان از 
میـزان اشـتغال زایی ایـن صنعـت در اسـتان 

اصفهـان دارد.
سمائی یادآور شد: وقتی در یک استان پنج هزار و 

۳۷۴ دفترِ نمایندگی وجود دارد که از صنعت بیمه 
ارتزاق می کنند، با احتساب اینکه هر دفترِ بیمه، 
فقط یک کارمند داشته باشد، ۱۱ هزار نفر فقط 

در این استان از صنعت بیمه ارتزاق می کنند.
وی تصریـح کـرد: سـازمان ها یا تولیـدی و یا 
خدمات رسـان هسـتند امـا تنهـا صنعتـی که 
چند وجهـی اسـت، صنعت بیمـه اسـت؛ این 
صنعت بخش هـای حمایتـی، اشـتغال زایی و 

سـرمایه گذاری را شـامل می شـود.
سـمائی بـا اشـاره بـه اینکـه، بیمه هـا بـرای 
تأمین خدمات به مشتریانشـان باید وارد حوزه 
سـرمایه گذاری شـوند، گفـت: از ایـن رو تمام 
شـرکت های بیمـه، گروه هـای تخصصـی 
اقتصـادی و سـرمایه گـذاری دارند کـه با حقِ 
بیمه هـای در دسترسشـان، سـرمایه گـذاری 
مناسـب انجـام دهند تـا بـا بازدهـی مطلوب، 
بتواننـد از عهده خدماتی کـه بایـد ارائه بدهند 
بربیاینـد. سـمائی اظهـار داشـت: پیش تـر، 
صندوق هـای سـرمایه گـذاری از محـل 
حسـاب های شـرکت بیمه بودند امـا در زمان 
حاضـر این شـرکت ها به دلیـل اینکـه اعتماد 
بیمـه گـزاران را جلـب کننـد، یـک صنـدوق 
سـرمایه گـذاری مسـتقل ایجـاد می کنند که 
بـه هیـچ عنـوان سـرمایه گذاری هـا و درآمد 

زایی هـا وارد امـور جـاری آنهـا نشـود.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان عنوان کرد:

دستگاه های اجرا�یی مالک بیشترِ خانه های خالی
مدیـرکل راه و شهرسـازی اسـتان 
اصفهـان گفـت: بر اسـاس بررسـی 
انجام شـده، بیشـترِ خانه های خالی 
استان در اختیار دستگاه های اجرایی 
اسـت کـه بایـد تکلیـف آنهـا طبق 

ضوابـط قانونی مشـخص شـود.
علیرضـا قـاری قـرآن روز شـنبه در 
جمـع خبرنـگاران در سـالن اداره 
کل راه و شهرسـازی بـدون اشـاره 
بـه تعـداد خانه هـای خالـی موجـود 
در اسـتان افـزود: بیشـترِ خانه هـای 
خالی این اسـتان در مجموعه شهید 
کشـوری، ولـی عصـر و گُل نرگس 

شـهر اصفهـان قـرار دارد.
وی بـا بیان اینکـه اقداماتـی خوبـی 
در ۲ سـال گذشـته در باره خانه های 
خالـی انجـام شـده اسـت، تصریـح 
وضعیـت  تکلیـف  تعییـن  کـرد: 
خانه هـای خالـی به جـد در دسـتور 

کار دولـت قـرار دارد.
مدیـرکل راه و شهرسـازی اصفهان 
بـا بیـان اینکـه ۱۲۰ هـزار متقاضی 
نهضت ملی مسکن در اسـتان تأیید 
نهایـی شـده اند، خاطرنشـان کـرد: 
سـهم اصفهـان در برنامـه نهضـت 
ملـی مسـکن ۱۸۳ هـزار و ۸۶۶ 
واحد در سراسـر اسـتان بـوده که به 
بخش های مختلف از جمله مسـکن 
شـهری و روسـتایی، خودمالکـی، 
داخـل بافـت فرسـوده و تاریخـی 

تقسـیم شـده است.
وی بـا بیـان اینکـه نهضـت ملـی 

مسـکن جـزو اولویت هـای کاری 
اداره کل راه و شهرسـازی اسـتان 
اسـت، تصریـح کـرد: در مجمـوع 
۴۴۰ هـزار نفر در طـرح نهضت ملی 
مسـکن اسـتان ثبت نـام کردند که 
از ایـن تعـداد ۱۴۸ هـزار نفـر حائـز 
شـرایط و ۱۲۰ هزار نفـر تأیید نهایی 
شـدند و برای تکمیل مدارک، افتتاح 
حسـاب، تأمین زمیـن و آغـاز پروژه 

اقـدام کردنـد.
قاری قـرآن با بیـان اینکـه ۶۵ هزار 
متقاضـی نهضـت ملـی مسـکن 
اسـتان در شـهرهای جدید همچون 
فولادشهر و مجلسـی و ۸۳ هزار نفر 
در شـهرهای دارای جمعیـت بالای 
یکصـد هـزار نفـر هسـتند، اضافـه 
کـرد: از جمـع ۸۳ هـزار متقاضی ۳۵ 
هـزار نفـر در شـهرهای بـا جمعیت 
بـالای یکصـد هـزار نفـر شـامل 
اصفهـان، کاشـان، نجف آبـاد و ۴۷ 
هزار نفـر در ۹۰ شـهر واجد جمعیت 
کمتـر از یکصـد هـزار نفـر سـاکن 
هسـتند که بـه همیـن روال نیـز در 
بخـش تأمین زمیـن و نـوع آن اقدام 

می شـود.
وی، اعتبار پروژه های راه سازی در 
حال احداث این اداره کل را ۷۳۵ 
میلیارد تومان اعام کرد و گفت: ۲ 
هزار کیلومتر راه در حوزه های مختلف 
استان در دست مطالعه یا احداث است 
که با توجه به بودجه سالانه، تعریف، 
اجرا و تحویل و بهره برداری می شود.

وضعیـت  افـزود:  قـرآن  قـاری 
جاده هـای اسـتان بسـیار بـد شـده 
که این مسـأله یکی از نتایـج ادغام و 
ترکیب اداره های راه و مسکن است.

وی بیـان کـرد: اداره کل راه و 
شهرسـازی در حـوزه راه وقـت 
چندانـی نـدارد و مُتولـی راه هـای 
استان اعم از راهداری، اداره کل راه و 
شهرسازی و شرکت ساخت و توسعه 

زیرسـاخت ها معلـوم نیسـت.
مدیـرکل راه و شهرسـازی صفهان 
گفـت: امروز وضعیـت راه هـا نه تنها 
در این اسـتان بلکه در کل کشور نیاز 

به یک مُتولـی و نگاه جـدی دارد.
وی خاطرنشان کرد: اداره کل راه و 

شهرسازی مُتولی ساخت جاده های 
۲ بانده است و ساخت بزرگراه ها و 
آزادراه ها توسط شرکت ساخت و 
توسعه زیرساخت ها انجام می شود و 
نگهداری راه ها نیز بر عهده سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای است.

وی بـا بیـان اینکـه فرونشسـت 
زمیـن در شـهر اصفهـان و اطـراف 
آن پدیـده ای فنـی و غیرقابـل انکار 
اسـت، اظهـار داشـت: فرونشسـت 
بدلیـل برداشـت آب و تخلیـه منابع 
سُـفره های زیرزمینـی اصفهـان رُخ 

داده اسـت.
قـاری قـرآن افـزود: شـهرداری 
طـرح مطالعـات پهنـه فرونشسـت 

اصفهـان را توسـط مشـاور وزارت 
راه و شهرسـازی دنبـال کـرد و 
مرکـز تحقیقـات ایـن وزارتخانـه 
طبـق قـرارداد مطالعات پهنه شـهر 
اصفهان و دشـت اصفهان- برخوار، 
شـرق و جنـوب شـرق آن و پاییـن 
دسـت رودخانـه را انجـام داده و 
راهکارهـای کنتـرل فرونشسـت 

مشـخص شـده اسـت.
به گزارش ایرنا، استان اصفهان دارای 
۱۱ هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه است که 
بدلیل موقعیت خاص آن در مرکز 
بعنوان چهار راه ترانزیت بار و مسافر 
کشور، رُتبه نخست حمل بار و رُتبه 

سوم حمل مسافر را داراست.

در یک سال اخیر ۷۵ 
میلیون قطعه ماهی 
زینتی تولید شد

مدیر شیلات و آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزی اصفهان:

مدیر شـیات و آبزیان سـازمان جهاد کشـاورزی اصفهان از تولیـد حدود ۷۵ 
میلیون قطعـه ماهی زینتـی و آکواریومـی در این خطـه به عنـوان فعال ترین 

اسـتان کشـور در این صنعت در یک سـال اخیر خبـر داد.
محمدرضا عباسـی روز شـنبه در گفـت و گو بـا خبرنـگار ایرنا اظهارداشـت: 
تولید امسـال ماهیـان زینتی در اسـتان اصفهان بـا تاش و فعالیت گسـترده 
تولیدکننـدگان در مقایسـه با مدت زمان مشـابه گذشـته، حدود پنـج میلیون 
قطعـه افزایش داشـته اسـت. وی اضافـه کرد: تنـوع اقلیمـی و شـرایط آب و 

هوایی استان اصفهان بسـتر مناسـبی برای تولید آبزیان را در مناطق مختلف 
به وجود آورده اسـت، به گونـه ای که مناطق بـا اقلیم گـرم و معتدل همچون 
کاشـان و آران و بیـدگل در همسـایگی کویـر و مرکـز اسـتان و شهرسـتان 
اصفهان و نجف آبـاد در تولید انـواع ماهیـان آکواریومی نقش ویـژه ای دارند.

مدیر شـیات و آبزیان اصفهان افـزود: انـواع ماهیان زینتی تخمگـذار مانند 
انواع سـیکلیدهای مالاوی )سـیچاید آفریقایی(، تتراها، گلدفیش ها و سایر 
گونه هـای تخمگـذار و همچنیـن انـواع ماهیان زنـده زا بـا تنوع سـویه های 

مختلـف در این منطقـه تولید می شـود.
عباسـی خاطرنشـان کرد: بسـیاری از ماهیان تولیـدی در اسـتان اصفهان در 
ردیف گونه هـای زینتـی بـا ارزش و دارا بـودن اسـتانداردهای صـادرات قرار 

می گیرنـد و هر سـاله بخـش قابـل توجهـی از آنهـا صادر می شـود.
وی تصریح ادامـه داد: حـدود ۸۰۰ واحد تولیـدی ماهی تزیینـی و آکواریومی 
دراسـتان اصفهـان فعـال هسـتند و بیـش از ۲ هـزار و ۲۰۰ نفـر بـه صورت 

مسـتقیم در این بخـش اشـتغال دارند.
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به گـزارش ایسـنا به نقـل از گاردیـن، بنابر اعـام شـورای فیلم کـره، فیلم 
سـینمایی »باربی« از زمان آغـاز اکـران در ۱۹ جولای تنهـا ۴۶۰ هزار بلیت 
فروخته و اکـران افتتاحیـه این فیلم تنهـا ۸ درصـد از کل درآمد گیشـه را به 
خود اختصاص داده و این سـهم در هفته دوم بـه ۳.۹ درصد نیز کاهش یافته 
اسـت. در مقایسـه، فیلـم »مأموریـت غیرممکن: روزشـمار مرگ قسـمت 
اول« بیـش از ۳.۶ میلیـون بلیـت از زمـان انتشـار در ۱۲ جـولای فروخته و 
انیمیشن »الِمنتال« محصول استودیو پیکسـار بیش از ۵.۸ میلیون فروخته 

و موفق تریـن فیلـم خارجی سـال در کـره جنوبی بوده اسـت.
»هاین شـیم« فعال حقوق زنان کره جنوبی، معتقد اسـت که مضامین فیلم 
ممکن اسـت تماشـاگران سـینما را ناامید کند. او در این باره می گوید: »فکر 
می کنم باربی بدون شـک این واقعیت را برجسـته می کند کـه یک فیلم زن 
محور با طنز فمینیسـتی هنوز به عنوان یـک موضوع تابو در کـره جنوبی در 
نظر گرفته می شـود. زنان ممکن اسـت برای تماشـای فیلم مردد باشند چرا 
که ترس از برچسـب زدن به عنوان فمینیسـت در کره جنوبی واقعی است«.

او همچنین عنـوان کرد: »واژه فمینیسـم بـرای بسـیاری از افـراد در کره به 
واژه ای کثیف تبدیل شـده اسـت و مـردم از رویارویی با مردسـالاری عمیقاً 
ریشـه داری که برای مدت طولانی در جامعه وجود داشـته، احسـاس خوبی 
ندارند«. کره جنوبی عمیقاً مردسـالار اسـت و امتیازات ضعیفی برای برابری 
جنسـیتی در میـان کشـورهای پیشـرفته کسـب کـرده اسـت. این کشـور 
بدترین شـکاف دستمزد جنسـیتی را در میان کشورهای سـازمان همکاری 
و توسـعه اقتصادی دارد و همواره در رتبه آخر در شـاخص سـقف شیشـه ای 
اکونومیست )موانع نامرئی بر سـر راه پیشـرفت زنان و اقلیت ها( قرار دارد که 
نشـان می دهد زنان کمترین شـانس را برای رفتـار برابر در محـل کار دارند.

ایـن گـزارش همچنیـن مدعی شـده کـه زنان اغلـب با فشـارهای شـدید 
اجتماعی برای دسـت کشـیدن از شـغل خود پـس از زایمان در کـره جنوبی 
مواجـه می شـوند و جرائم جنسـی علیـه زنـان در سیسـتم عدالـت کیفری 
کـه اغلب بـه نظـر می رسـد مجازات هـای خفیفـی بـرای مجرمـان صادر 
می کند، بیـداد می کند. »یون سـونگ یون« منتقد سـینما می گویـد: »کره 
جنوبی ممکن اسـت با اصل برابری جنسـیتی موافق باشـد، امـا جناح هایی 
در جامعه محافظـه کار وجود دارند که به شـدت با آنچه به عنوان فمینیسـم 
افراطـی تصور می کننـد مخالف هسـتند. آمـوزش برابری جنسـیتی »گرتا 
گرویگ« در فیلـم »باربی« چنـدان جذاب نیسـت. از آنجایی کـه این فیلم 
قرار اسـت یک اثر سـرگرم کننده باشـد، ارائـه چنین مضامین حسـاس و به 

طور برجسـته ممکن اسـت طنین انداز خوبی نداشـته باشـد«.
کره جنوبی در فهرسـت جهانی شـکاف جنسـیتی مجمع جهانی اقتصاد در 

سـال ۲۰۲۲ از میان ۱۴۶ کشـور در رتبه ۹۹ قـرار گرفت.
»باربی« سـاخته »گرتا گرویـگ« با نقش آفرینـی »مارگو رابـی« و »رایان 
گاسـلینگ« یکـی از موفق ترین فیلم های گیشـه سـینما در مقطـع کنونی 
اسـت و در ۱۰ روز نخسـت اکران نزدیـک به ۸۰۰ میلیـون دلار در سراسـر 

جهـان فروخته اسـت.

در حالی که »باربی« همچنان به اکران موفق در سراسر جهان 
ادامه می دهد، عملکرد این فیلم در کره جنوبی ضعیف بوده 
است و منتقدان دلیل آن را بی میلی برای پذیرش یک فیلم 

خارجی با مضمون فمینیستی می دانند.

شکست »باربی« بفروش 
در کره جنوبی

گزارش

»باربی« از زمان آغاز اکران تنها ۴۶۰ هزار 
بلیت فروخت؛

مجموعه داسـتان کوتاهی از »پدرو آلمودوار« 
کارگـردان سرشـناس اسـپانیایی بـا ترجمـه 
انگلیسـی »فرانک وین« سـال آینده منتشـر 

می شـود.
به گزارش ایسـنا به نقل از گاردیـن، »آخرین 
رؤیـا« کـه »آلمـودوار« آن را زندگی نامـه ای 
تکـه تکه و کمـی رمزآلـود توصیـف می کند، 
شـامل ۱۲ داسـتان اسـت کـه مضامیـن 
مشـترک آثـار سـینمایی او از جملـه کمدی، 
زندگی نامه، داسـتانی و ... را منعکس می کند.

ایـن داسـتان های کوتـاه کـه از اواخـر دهـه 
۱۹۶۰ تـا کنون نوشـته شـده اند، در سـپتامبر 

۲۰۲۴ توسـط انتشـارات »هارویل سکر« که 
زیرمجموعه انتشـارات عظیم پنگوئن راندوم 

هاوس اسـت، منتشـر خواهد شـد.
از فیلم هـای »آلمـودوار« می توان بـه »همه 
چیـز دربـاره مـادرم« )برنـده اسـکار بهترین 
فیلم غیرانگلیسـی زبان( و »بـا او حرف بزن« 
برنـده جوایز متعـدد از جملـه اسـکار بهترین 
فیلمنامه اصلـی و گلدن گلـوب بهترین فیلم 
غیرانگلیسـی زبان اشـاره کرد. آخرین فیلم او 
با عنـوان »راه عجیب زندگی« یک وسـترن 
عجیب و غریـب با بـازی »پدرو پاسـکال« و 

»اتـان هاوک« اسـت.

»آلمودوار« در مقدمه مجموعه داسـتان های 
کوتاه خـود می نویسـد: »بارها از من خواسـته 
شـده کـه زندگی نامـه ام را بنویسـم و مـن 
همیشـه رد کرده ام. همچنین پیشـنهاد شـده 
کـه اجـازه بدهم شـخص دیگـری بیوگرافی 
مـن را بنویسـد، امـا من همیشـه تا حـدودی 
در برابـر ایـده یـک کتـاب کامـل در مـورد 
خودم به عنـوان یک فـرد مقاومـت می کنم. 
هیچ وقـت خاطـرات خـود را ثبت نکـرده ام و 
هر وقت تـاش کـرده ام هرگز بـه صفحه دو 
نرسـیده ام. بنابرایـن، این کتاب چیزی شـبیه 
بـه یـک تناقض اسـت، چیـزی کـه می توان 

آن را یک زندگی نامه پراکنـده، ناقص و کمی 
رمزآلود توصیف کرد«. »الی اسـتیل« سردبیر 
ارشـد انتشـارات »هارویل سـکر« در این باره 
گفـت: »ایـن داسـتان ها رابطـه بیـن زندگی 
و هنـر، داسـتان و واقعیت هسـتند. طرفداران 
فیلم هـای آلمـودوار بسـیاری از ویژگی های 
آلمـودوار را می شناسـند: هنرمنـدی کـه از 
نوشـتن در مـورد صمیمی ترین لحظـات ما، 
کاوش در تمایات، فناپذیـری، تنهایی و درد 
و شـکوه خلقت هنـری با طنزی هوشـمندانه 
و عشـق عمیق بـه ادبیـات و فرهنـگ بیمی 

نـدارد«.

روند سریال سازی در شبکه نمایش خانگی و اقبالی که 
مخاطبان به این دست از آثار داشته اند، منجر به ظهور 
استعدادهایی در زمینه های می شود که ما را به آینده سینمای 

کشورمان امیدوارتر می سازد.
و  که ضرب آهنگ  سقوط  سریال  موفقیت  از  بعد 
فضاسازی های متناسبش، نام سجاد پهلوان زاده را به 
عنوان کارگردانی جوان و با استعداد بر سر زبان ها انداخت، 
این روزها و با نمایش حیثیت گمشده که دومین تجربه او 
در سریال سازی است، و فضای کاماً متفاوتی را از ساخته 
قبلی او پیش روی تماشاگر قرار می دهد، به راحتی می توان 
از ظهور فیلمساز قابل اعتنایی صحبت به میان آورد که از زیر 
سایه حرف و حدیث ها و نام های بزرگی، چون محمد حسین 
مهدویان بیرون آمده و ضمن یاری گرفتن از مشاوره های 

آن ها، هویتی مستقل برای خود فراهم کرده است.
اگرچه شهامت و شجاعت سجاد پهلوان زاده را با پذیرفتن 
مسئولیت سنگین کارگردانی اولین تجربه حرفه ای اش در 
سریال سقوط )آن هم در حالی که پیش از این به غیر از 
تدوین چند سریال و اثر سینمایی فعالیت جدی و مهمی 
در زمینه کارگردانی نداشته( می توانستیم درک کنیم، اما 
تسلط تحسین برانگیز او در اجرای صحنه های پر التهاب 
و پر تحرک آن سریال که تصویری هولناک و واقعی از 

جنایات داعش را پیش روی تماشاگر قرار می داد باعث شد 
که مخاطب به نتیجه تجربیات کارگردانش در زمینه تدوین 
و مشاوره های فیلمسازی، چون مهدویان روی خوش نشان 

داده و آن را همچون اثری قابل قبول بپذیرد.
حیثیت گمشده، اما با فاصله گرفتن از فضای سریال سقوط، 
مسیر کاماً متفاوتی را نسبت به ساخته قبلی کارگردانش 
در پیش گرفته و کوشیده با سرک کشیدن به دالان های 
مخوف و کمتر شناخته شده پایین شهر، درامی اجتماعی 
از معضات متعدد جامعه را با اتکا به داستانی معمایی و تو 
در تو پیش روی تماشاگر قرار دهد. اینجا است که تجربیات 
پهلوان زاده در تدوین آثار متعدد سینمایی دوباره به کمک 
او آمده تا با تکیه بر داستانی پیچیده، چنان ریتم مناسبی 
به اغلب صحنه های سریال ببخشد که تماشاگر در کمتر 

لحظاتی احساس خستگی و کسالت کند.
احمد سلگی بعنوان نویسنده فیلمنامه )که پیش از این او را 
بعنوان یکی از نمایشنامه نویسان و کارگردانان خاق تئاتر 
می شناختیم( با درک درستی که از خلق یک درام معمایی 
داشته، توانسته با الگوبرداری از نوعی روایت هیچکاکی، 
ماجرای شناسایی هویت یک کودک )فرزندی که همراه 
هاجر بوده و فرزندی که در شکم اوست( را همچون یک 
مک گافین، به عاملی برای بر ملأ شدن رازها و بهانه ای برای 

ارائه اطاعات قطره چکانی و گه گاه متناقض بدل کرده و 
موفق می شود تماشاگر را همپای با قهرمان داستانش در 

تعلیق و ابهامی سرگیجه آور شریک نماید.
اگر چه در قسمت اول سریال این تماشاگر است که با 
اطاعات داده شده، جلوتر از قهرمان داستان )امیر با بازی 
مهدی حسینی نیا( ایستاده و از وقایع پیش آمده با خبر 
است و در نتیجه کشف و شهود امیر برای دست پیدا کردن 
به اطاعات، نکته جدیدی به مخاطب اضافه نمی کند 
)اینجا است که رسول با بازی مهدی زمین پرداز مجبور 
است وقایعی که در مطب او از نظر تماشاگر گذشته است 
را بارها برای امیر تعریف کند(، اما از قسمت دوم به بعد این 
تماشاگر است که همپای با امیر دست به کشف و شهود زده 
و در نتیجه پیچش های داستانی نیز برای او غافلگیرکننده 
به نظر می رسد. احمد سلگی با پیشرفت هر قسمت و با 
برجسته کردن نکات ریزی که در قسمت های پیشین بذر 
آن را کاشته و به آن ها اشاره کرده بود، نکته جدیدی را برای 
درگیری ذهنی تماشاگر )امیر( فراهم می آورد که هر کدام 
از آن ها سویه جدیدی از زندگی خانوادگی کاراکتر اصلی ما 
را بر ملأ ساخته و مسیر داستان را وارد فاز جدیدی می کند. 
)نگاه کنید به ماجرای تماس تلفنی مشکوک که به امیر از 
شروع یک بازی خبر می دهد. گویی که داستان نه درباره 

هاجر که درباره خود امیر است(
به نظر می رسد روند سریال سازی در شبکه نمایش خانگی 
و اقبالی که مخاطبان به این دست از آثار داشته اند، کم کم 
دارد منجر به ظهور استعدادهایی در زمینه های مختلف )اعم 
از کارگردانی، نویسندگی، بازیگری و ...( می شود که ما را به 
آینده سینمای کشورمان امیدوارتر می سازد. سینمایی که با 
حضور امثال سجاد پهلوان زاده و احمد سلگی می تواند خون 
تازه ای در رگ هایش احساس کرده و تماشاگرش را برای 

مواجهه با اثری در خور اعتنا کنجکاو و مشتاق نماید.
»حیثیت گمشده«، با شعار »زخمی عمیق تر از انزوا« ضمن 
مرور برخی آسیب های اجتماعی، داستان یک تردید را به 
شکلی متفاوت، روایت می کند و جمعه هر هفته ساعت ۸ 

صبح منتشر می شود.
در این سریال مهدی حسینی نیا، بهاره افشاری، مهدی 
زمین پرداز، الناز حبیبی، امیر نوروزی، بهزاد خلج و ستاره 
پسیانی، رحمان باقریان، نادر فاح، آرش فاحت پیشه، 
اشکان دلاوری، روزبه رئوفی، لویی سیفی، عباس شجاع، 
وحید عبدالمجیدی، جواد پورحیدری، سحر لطفی، مرضیه 
بدرقه، عباس قلی زاده، عماد درویشی، ابراهیم طلعتی نژاد، 

محمد مهدی نظری به هنرمندی پرداخته اند.
منبع: ایسنا

داستان های »آلمودوار« در راه است

اقبال از شبکه نمایش 
خانگی زمینه سازستاره 
سازی شده است

نویسنده شدن آقای کارگردان

سرگیجه 
در میان 
ردیابی 
حقیقت

گزارش

تهران رکورددار فرونشست زمین در جهان

فرونشسته ترین پایتخت
حوریه محزونیه تغییـر اقلیـم، 
گرمایش جهانی، کمبـود منابع آبی، 
بارگـذاری و برداشـت بیـش از حد از 
منابع آب زیرزمینی، خشکسالی های 
متوالی و برداشـت بی رویه آب و حفر 
چاه هـای متعـدد بـرای تأمیـن آب 
شـرب، نشسـت زمیـن بـر اثـر حفر 
تونل بـرای گسـترش خطـوط مترو 
در کان شـهرها از جمله علل ایجاد 

فرونشسـت زمین در کشـور است.
۱۵ اردیبهشـت مـاه سـال جـاری 
زلزلـه ای ۹/۳ ریشـتری در عمـق 
۸ کیلومتـری صفادشـت مـارد به 
وقـوع پیوسـت. زمیـن لـرزه ای کـه 
در اسـتان البرز و پایتخت کشـور نیز 

احسـاس شـد.
 برخـی کارشناسـان علـت ایـن 
زمین لـرزه را نشسـت زمیـن در این 
مناطـق اعام کردنـد. به گفتـه آنها 
دشـت کـرج یکـی از دشـت های 
بـا نـرخ بـالای فرونشسـت زمیـن 
محسـوب می شـود کـه عـدم توجه 
بـه محدوده هـای قـرار گرفتـه 
در معـرض ایـن پدیـده، اثـرات 
زیان بـاری را بـرای سـاکنین ایـن 

مناطـق در پـی خواهـد داشـت.
این گونـه به نظر می رسـد کـه یکی 
از مهمترین دلایل فرونشست زمین 
در کشـور عـدم مدیریـت صحیـح 
آب هـای زیرزمینـی و برداشـت 
بی رویـه آب از آنهـا اسـت کـه نیـاز 
به بررسـی و نظـارت کارشناسـانه و 
اورژانسـی و پرداختـن بـه ایـن مهم 

از سـوی مسـئولین دارد.

براسـاس این گـزارش، در نشسـت 
علمـی- تخصصـی بررسـی پدیده 
فرونشسـت زمیـن در کانشـهر 
تهران نیز که اخیراً از سـوی موسسه 
تحقیقـات آب و دانشـکده منابـع 
طبیعی و محیط زیست دانشگاه آزاد 
برگزار شـد، تغییـر اقلیـم، گرمایش 
جهانی، کمبود منابع آبـی، بارگذاری 
و برداشـت بیـش از حـد از منابع آب 
زیرزمینی، خشکسـالی های متوالی 
و برداشـت بـی رویـه آب و حفـر 
چاه هـای متعـدد بـرای تأمیـن آب 
شـرب، نشسـت زمیـن بـر اثـر حفر 
تونل بـرای گسـترش خطـوط مترو 
در تهـران را از جملـه علـل ایجـاد 
فرونشسـت در کانشـهر تهران نام 

بـرده شـد.
بنابر آخرین بررسـی ها خشکسـالی 
و برداشـت فزاینـده و بی رویـه آب 
از چاه هـای غیرمجـاز، افـزون بـر 
خشـکاندن دیگـر چاه هـا و چالـش 
تأمیـن آب آشـامیدنی، فرونشسـت 
زمیـن در دشـت ورامیـن و دشـت 
تهـران، کـرج و شـهریار را در پـی 
داشـته که از علـل زمیـن لـرزه ۳.۹ 
ریشـتری در مـارد کـرج به شـمار 
رفتـه و امـکان تکـرار ایـن فاجعه با 
شـدت بیشـتر دور از انتظار نیسـت.

از آنجایـی کـه تهـران رکـورددار 
فرونشسـت زمیـن درجهان اسـت، 
توقـف رونـد رو بـه رشـد مصـرف 
و برداشـت آب و دادن فرصـت 
احیـای  بـرای  تجدیدشـوندگی 
آبخوان هـا، صرفه جویـی در مصرف 

آب به ویـژه در بخـش کشـاورزی با 
بهـره بـردن از روش آبیـاری مدرن، 
تزریـق آب هـای مـازاد روی سـطح 
زمیـن بـه سـفره های زیرزمینـی، 
اسـتفاده صحیـح و کارآمـد از منابع 
آبـی، ممنوعیـت اسـتفاده بیـش 
از حـد از حوضه هـای آب هـای 
زیرزمینـی، تصفیه آب های شـهری 
و اسـتفاده مجدد از آن در کارخانه ها، 
احـداث چـاه جذبـی را می تـوان از 
جملـه راهکارهـای بـرون رفـت از 
فرونشسـت و اختصاصـاً مدیریـت 
درکانشـهرهای کشـور نام برد که 
عدم توجه و رسـیدگی به آن از سوی 
مسـئولین امر تبعات جبران ناپذیری 
را برای کشـور و مـردم در پی خواهد 

داشـت.

3 دشت تهران »ممنوعه 
بحرانی« است

چنـدی پیـش و در همیـن رابطـه 
مجری طـرح احیاء و تعادل بخشـی 
آب هـای زیـر زمینـی گفـت: سـال 
گذشـته یک هـزار و ۴۳۶ حلقـه چاه 
غیرمجـاز مسـدود و بـا این اقـدام از 
خروج ۱۴ میلیـون و ۸۱۳ مترمکعب 

آب جلوگیـری شـد.
حسن زحمت کش؛ درباره آخرین 
وضعیت طرح احیاء و تعادل بخشی 
منابع آب زیرزمینی در سال گذشته، 
افزود: این طرح یکی از طرح های 
در  که  است  نیرو  وزارت  موفق 
بخش های مختلفی شامل انسداد 
چاه های غیرمجاز، توقیف دستگاه های 
حفاری غیرمجاز، نصب کنتورهای 

هوشمند، اصاح و تعدیل پروانه 
چاه ها، ساماندهی شرکت های حفاری 
و همچنین کنترل و تقلیل منصوبات 
چاه های دارای اضافه برداشت فعالیت 

می کند.
وی ادامه داد: باتوجه به اینکه تعداد 
چاه های غیرمجاز استان تهران زیاد 
است، تاکنون درباره انسداد این چاه ها 

عملکرد مطلوبی داشته ایم.
بخشـی  تعـادل  طـرح  مجـری 
تهـران  زیرزمینـی  آب هـای 
خاطرنشـان کرد: در سـال های اخیر 
به طـور میانگیـن سـالیانه یک هزار 
و ۴۰۰ حلقـه چـاه در اسـتان تهـران 
مسـدود شـده اسـت کـه ایـن اقدام 
کمک فراوانـی به حفظ سـفره های 

آب زیرزمینـی می کنـد.

دانشگاه تهران در 
»لنز« دیدنی شد

آغاز به کار شبکه »تلویزیون 
اینترنتی دانشگاه تهران«؛

فرهاد کلهر شبکه »تلویزیون اینترنتی دانشگاه تهران«، در جمع کانال های 
اختصاصی تلویزیون اینترنتی لنز ایرانسل قرار گرفت. شبکه تلویزیون اینترنتی دانشگاه 
تهران که با هدف اجتماعی کردن علم و حضور دانشگاه در حل مسأله های جامعه با 
به کارگیری ظرفیت ها و توانمندی های استادان، فارغ التحصیان و دانشجویان ایجاد 
شده است، رسانه ای مستقل با تولیدات ویدیویی ارزنده، در حوزه دانشگاهی محسوب 
می شود. این شبکه طی همکاری با تلویزیون اینترنتی اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال 
ایران، محتواهای خود را از طریق کانال دانشگاه تهران، برای مخاطبان لنز پخش 
می کند. راه اندازی این کانال تلویزیون اینترنتی دانشگاه تهران در لنز، یکی از مفاد 

تفاهم نامه ای است که ۳۱ خرداد ۱۴۰۲ طی مراسمی با حضور محمد مقیمی رئیس 
دانشگاه تهران و بیژن عباسی آرند مدیرعامل ایرانسل امضا شد. »شبکه تلویزیون 
اینترنتی دانشگاه تهران« مأموریت دارد تا نسبت به راهبری، ساماندهی و فراهم آوری 
منابع به منظور انتشار برنامه های تلویزیونی مناسب با رویکردها و قالب های گوناگون 
در کانال های توزیع مناسب از جمله اینترنت و فضای مجازی، برای پیوند جامعه علمی 
با فرهیختگان جامعه هدف در چارچوب خط مشی و راهبردهای کان دانشگاه تهران 
اقدام کند و بر همین اساس، با تلویزیون اینترنتی لنز همکاری می کند. عاقه مندان برای 
دسترسی به محتواهای شبکه دانشگاه تهران در تلویزیون اینترنتی اولین و بزرگترین 

اپراتور دیجیتال ایران، می توانند به نشانی https://b2n.ir/t73058 مراجعه کنند. 
اپلیکیشن لنز، تلویزیون اینترنتی ایرانسل، اولین ارائه دهنده 5G و رکورددار سرعت و 
تعداد سایت نسل پنج در ایران است که کاربران می توانند آن را بدون هزینه دانلود کنند و 
هر لحظه و هر کجا، به مجموعه ای از جدیدترین فیلم ها و سریال های ایرانی و خارجی 
)دوبله و با زیرنویس فارسی(، برنامه های زنده تلویزیونی، پخش مستقیم مسابقه های 
ورزشی )پخش زنده فوتبال، پخش زنده شبکه سه و…( پخش زنده انواع رویداد )شامل 
رویدادهای علمی، آموزشی، انگیزشی( و…، به عنوان پلتفرم پخش محتوا و زیرساخت 
توزیع محتوا، روی گوشی تلفن همراه یا در منزل روی تلویزیون دسترسی داشته باشند.
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خواب عمیق تر را 
چگونه تجربه کنیم؟

رژیم غذایی حاوی 
پروتئین بالا

پریسا جمدی طبـق نتایـج 
حاصـل از تحقیقـات انجـام شـده، 
از  کـه  موش هایـی  و  مگس هـا 
رژیم غذایـی بـا پروتئین زیـاد تغذیه 
می کردند، خواب عمیق تری نسـبت 
به مگس هـا و حیواناتـی کـه از رژیم 
غذایـی معمولـی تغذیـه می کردنـد 
داشـتند. پروتئین باعث عمیق شـدن 
خـواب می شـود و احتمـال بیـدار 
شـدن فرد هنـگام تـکان خـوردن را 
کاهـش می دهـد. محققـان طبـق 
نتایج حاصل از تحقیقاتـی که بر روی 
مگس هـا و موش هـا انجـام دادند به 
ایـن نتیجـه رسـیدند کـه پیـروی از 
یک رژیـم غذایـی با درصـد پروتئین 
بـالا باعـث عمیق تـر شـدن خـواب 

می شـود.
زمانـی کـه  بـه گفتـه محققیـن 
بـه خـواب فـرو می رویـم از درک 
آگاهانـه جهـان، و مواردی کـه باعث 
مختل کـردن خـواب می شـوند، دور 
می شـویم. حال محققین می خواهند 
می تـوان  چگونـه  کـه  بداننـد 
برانگیختگی حسی را سـرکوب کرد.

محققـان تأثیـر ۳۴۰۰ ژن بـر خواب 
را در مگس هـای میوه مورد بررسـی 
قـرار دادنـد. مگس هـا همانطـور که 
بـر روی سـکوهای بـالای بلندگوها 
خوابیـده بودنـد و در معـرض ارتعاش 
قـرار داشـتند مـورد بررسـی قـرار 

گرفتنـد.
مگس هـا به دو گروه تقسـیم شـدند، 
یـک گـروه تنها بـا رژیـم غذایـی پر 
پروتئیـن تغذیه شـدند و گـروه دیگر 
بـا رژیـم غذایـی معمولـی. یافته هـا 
حاکـی از آن بـود کـه مگس هایـی 
کـه رژیم غذایـی پر پروتئین داشـتند 
در مقایسـه بـا مگس هایی کـه رژیم 
غذایـی معمولـی داشـتند خـواب 
عمیق تـری داشـتند و بـه نـدرت بـا 
ارتعشـات و صداهـای اطـراف بیـدار 
می شـدند. یـک تحقیق مشـابهی بر 
روی موش هـا انجـام شـد کـه نتایج 

دقیقـاً بـه همیـن صـورت بود.
پـس اگـر می خواهید خـواب عمیقی 
داشـته باشـید از یک رژیـم غذایی با 
پروتئین بالا اسـتفاده کنیـد؛ البته این 
موضوع در مورد مگس هـا و موش ها 
صدق می کنـد در مورد انسـان را ولی 

نمی دانیـم.
آنچـه می خوریـم تأثیـر مسـتقیمی 
بـر نحـوه عملکـرد جسـم و روح و 
همچنین سـامتی بدن دارد؛ در واقع 
مـواد غذایی باعث تأمیـن انرژی بدن 
و عملکـرد صحیح اندام ها می شـوند. 
رژیـم غذایـی حتـی بـر خـواب هـم 
تأثیر می گـذارد و خیلـی از افـراد این 

موضـوع را نمی داننـد.
پیـروی از یک رژیـم غذایـی متعادل 
حـاوی انـواع سـبزیجات و میوه هـا، 
بسـیاری از نیازهـای ویتامیـن و مواد 
معدنی بـدن را تأمیـن کـرده و باعث 
بهبـود خـواب و افزایـش وزن سـالم 

. می شـود
بعضـی از مشـکات خواب بـه دلیل 
وجـود اختـالات خـواب اسـت. 
بـه عنـوان یکـی از رایج تریـن و 
اصلی تریـن اختـالات مربـوط بـه 
خـواب می تـوان بـه آپنـه انسـدادی 
خـواب )OSA( اشـاره کـرد کـه منجر 
بـه اختـال در تنفـس و بیداری های 
پیاپـی شـبانه می شـود. یکـی از 
اصلی تریـن دلایـل آپنـه انسـدادی 
خـواب، چاقـی اسـت. رژیـم غذایـی 
ناسـالم باعـث افزایش وزن ناسـالم و 
افزایش خطـر ابتا به آپنه انسـدادی 

خـواب می شـود.

https://www.sleepfoundation.
org/nutrition
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فراخوان فناوران برای 
نشست  در  حضور 
تجارت فناوری 2023

فراخـوان شـبکه تبـادل و انتقال فنـاوری دی 
هشـت بـرای حضـور شـرکت ها در چهارمین 
نشسـت تجـارت فنـاوری )BTM۲۰۲۳( بـا 
هـدف گسـترش و ارتقـای سـطح ارتباطـات 
و شبکه سـازی بین المللـی منتشـر شـد. بـه 
گـزارش گـروه علـم و آمـوزش ایرنـا از پارک 
فنـاوری پردیـس، شـبکه تبـادل و انتقـال 
فنـاوری سـازمان همـکاری هـای اقتصادی 
D۸ چهارمیـن دور نشسـت تجـارت فنـاوری 
)BUSINESS TECHNOLOGY MEETING( را در 
۱۰ مهرماه امسـال برنامـه ریزی کرده اسـت.

این نشست با هدف گسـترش و ارتقای سطح 
ارتباطات و شبکه سـازی بین المللی، همزمان 
با برگزاری رویـداد جایزه مصطفـی در مهرماه 
۱۴۰۲ و با حضور چهره های عملـی و فناوری 

در شـهر اصفهان برگزار می شود.
این رویداد یـک روزه شـامل ارائه چالش های 
فنـاوری )Reverse Pitch(، ارائه عرضه های 
فنـاوری )Pitch deck( و جلسـات ملاقـات 
تجـاری )B۲B( خواهـد بـود. شـرکت های 
دانش بنیان فعال در حوزه های سـلامت )دارو 
و فرآورده های بیوتکنولـوژی(، انرژی های نو 
و محیط زیسـت و همچنین هوش مصنوعی 
و نـرم افـزار و سـایر علاقه منـدان بـرای نام 
نویسـی می تواننـد حداکثـر تـا تاریـخ ۱۰ 
https://d۸tten. شـهریور به آدرس اینترنتی

 org/business-technology-meeting
مراجعـه کننـد. پـارک فنـاوری پردیـس 
مسـئولیت دبیرخانـه دائمی شـبکه تبـادل و 

انتقـال فنـاوری D8 را عهده دار اسـت.

 خبــــر

ترکیب زیســت سازگار 
برای منگنه پزشکی

پژوهشگران دانشکده علوم و فناوری های 
بین رشته ای دانشگاه تربیت مدرس در 
پژوهشی موفق به طراحی ترکیب زیست 
سازگار PLA-PEG برای ساخت منگنه های 

پزشکی زیست تخریب پذیر شدند.
به گزارش روز شنبه گروه علم و آموزش ایرنا از 
دانشگاه تربیت مدرس، احتمال ایجاد عوارض 
توسط منگنه های پزشکی بسیار کمتر از دیگر 
روش های بستن جراحت است و سریع تر 
از بخیه بهبود می یابد. منگنه های زیست 
تخریب پذیر خطر آسیب پوستی را کاهش 
می دهند و در جراحی های پلاستیک بسیار 
پرکاربردند. با توجه به محبوبیت این محصول 
در بین بیماران و پزشکان، ترکیبی نوین و کم 
هزینه برای دسترسی آسان عموم مردم به این 

محصول، مورد نیاز است.
نگار بختیاری که این تحقیق را در قالب پایان 
نامه کارشناسی ارشد در رشته مهندسی 
پزشکی انجام داده است، در خصوص طرح 
پژوهشی خود گفت: در این پروژه ترکیبی 
نوین بر پایه پلیمرهای زیست سازگار، پلی 
لاکتیک اسید )PLA( با پلی اتیلن گلایکول 
)PEG( با درصد حضور ۱۰، ۱۵، ۲۰، ۳۰، ۴۰ 
و ۵۰ درصد، در دی کلرومتان حل شده و 
به روش ریخته گری مذاب نمونه های اولیه 
بدست آمد. وی افزود: مطالعات در مرحله 
مهندسی با بررسی تخریب پذیری، خواص 
مکانیکی و زاویه تماس انجام شد که نمونه 
های حاوی ۳۰، ۴۰ و ۵۰ درصد PEG به عنوان 
گروه های بهینه وارد مرحله زیستی شدند. 
مرحله زیستی با تست سمیت سلولی روی 
نمونه های بهینه طی ۲۴ و ۷۲ ساعت انجام 
شد که از این مرحله گروه های حاوی ۳۰ و 
۴۰ درصد PEG به مطالعات درون تنی منتقل 
شدند. مطالعات درون تنی با کاشت نمونه در 
عضله پشتی رت )موش( برای بررسی پاسخ 
های بدن میزبان و پاسخ ها طی یک، ۶ و 
۱۲ هفته انجام شد. تمامی نتایج با اطلاعات 
موجود از نمونه های تجاری در بازار مقایسه 
شد. بختیاری درباره نتایج حاصل شده اظهار 
داشت: در مرحله مهندسی، خواص مکانیکی 
گروه های مورد آزمایش نشان داد بیشینه 
نیروی قابل تحمل برای نمونه ها با نمونه 
های موجود در بازار هماهنگی دارد. همچنین 
تخریب ترکیب PLA-PEG به معنای افت 
خواص مکانیکی در گروه های حاوی ۳۰، 
۴۰ و ۵۰ درصد PEG برای کاربرد منگنه های 

پزشکی مطلوب است.
وی ادامه داد: از طرفی میزان آب دوستی این 
گروه ها برای برهم کنش بافتی مطلوب تر 
است. در مرحله زیستی، نتایج تست سمیت 
نشان داد ترکیبات اثر سمی نداشته و زنده مانی 
سلولی را دچار خطر نمی کند. همچنین نتایج 
کاشت در عضله رت )موش(، عدم حضور 
پاسخ های التهابی شدید را تایید کرد که نشان 
دهنده زیست سازگاری بالای فرمولاسیون 
های پیشنهادی است. با اینکه نمونه ها پس 
از یک، ۶ و ۱۲ هفته درون بدن رت )موش( 
قابل مشاهده بود و به طور کامل جذب نشدند، 
اما هیچ گونه اختلال قابل مشاهده ای در روند 

طبیعی زندگی حیوان دیده نشد.

بر اسـاس نظرسـنجی اخیـر Salesforce، ۸۶ درصد 
از رهبـران فنـاوری اطلاعـات معتقدنـد کـه فنـاوری 
اطلاعـات مولـد یـک جـزء حیاتـی در سـازمان آنهـا 
خواهـد بـود. ایـن مطالعـه همچنیـن نشـان داد کـه 
فنـاوری هـوش مصنوعـی در حـال حاضر بـه جریان 
اصلـی تبدیـل شـده اسـت و ۷۸ درصـد از رهبـران 
فناوری اطلاعات و کسـب و کار از نقـش اصلی آن در 

شـرکت هـای خـود آگاه هسـتند.
به گـزارش هوشـیو، بـر اسـاس آخریـن نظرسـنجی 
»Salesforce State of IT«، در حالی کـه هـوش 
مصنوعـی مولـد تنهـا در شـش ماه گذشـته بـه طـور 
گسـترده مورد اسـتفاده قرار گرفتـه اسـت، ۸۶ درصد 
از رهبـران فنـاوری اطلاعـات معتقدنـد کـه در آینده 
نزدیک نقش مهمی در سـازمان آنها ایفـا خواهد کرد.

 Salesforce بیـش از ۴۰۰۰ رهبر فنـاوری اطلاعات 
از قاره آمریکا، آسیا-اقیانوسـیه و اروپا را مورد بررسـی 
قـرار داده و دریافته کـه علیرغم نگرانی هـای اخلاقی 
در زمینه هایـی مانند دقت، سـوگیری، امنیـت و حریم 
خصوصـی، اکثر رهبـران فنـاوری اطلاعـات معتقدند 
که هوش مصنوعی مولـد می تواند بهـره وری، کارایی 

و نـوآوری را در سازمان هایشـان افزایش دهد.
رهبـران فنـاوری اطلاعـات همچنیـن معتقدنـد کـه 
همتایـان تجـاری آنهـا اکنـون درک بهتـری از نحوه 
اسـتفاده از هوش مصنوعـی )AI( در عملیـات تجاری 

خـود دارند.
 GitHub Copilot ابزارهای مولد هوش مصنوعی مانند
Replit،، و Amazon CodeWhisperer، قـادر بـه 
نوشـتن، اجـرا و تشـخیص خطاهـا در کد به شـیوه ای 

کارآمـد هسـتند. عـلاوه بـر این، یـک پلاگیـن جدید 
 ChatGPT زمانـی که بـا ،Code Interpreter بـه نـام
یکپارچه شـود، می توانـد کد را اجـرا کند و علـم داده را 

مدیریـت نماید.

هوش مصنوعـی در حال حاضـر جریان 
اصلی است

 IT هـوش مصنوعـی بـه طـور فزاینـده ای در صنعـت
محبـوب می شـود، بـه گونـه ای کـه از ایـن فنـاوری 
به عنـوان یـک »سـتاره در حـال ظهـور«  در صنعت 
فنـاوری اطلاعات یـاد می کنند. بـه این ترتیـب، اکثر 
رهبران فناوری اطلاعات )۷۸ درصـد( از کاربرد بالقوه 
این فنـاوری در سـازمان خـود آگاه هسـتند، حتی اگر 

هنـوز آن را پیاده سـازی نکـرده  باشـند.

شـرکت ها »بـه احتمـال زیـاد« از هـوش مصنوعـی 
در خدمـات مشـتری بـه عنـوان اولیـن گام بـرای 
افزایش تجربـه مشتریان شـان اسـتفاده می کننـد. بر 
 ،Salesforce اسـاس نظرسـنجی انجام شـده توسـط
پیاده سـازی هـوش مصنوعـی توسـط متخصصـان 
خدمـات مشـتری از سـال ۲۰۲۰ تـا ۲۰۲۲، ۸۸ درصد 

افزایـش یافتـه اسـت. 

توسعه اپلیکیشن
کاربـران اکنـون خواهـان تجربه هـای دیجیتالی 
بهتر و سـریع تری هسـتند، که باعـث افزایـش تقاضا 
بـرای برنامه هـا می شـود. در نتیجـه، دپارتمان هـای 
فنـاوری اطلاعـات درخواسـت های بیشـتری بـرای 
توسـعه اپلیکیشـن، هـم بـرای اسـتفاده داخلـی و هم 

بـرای اسـتفاده توسـط کاربـران خارجـی دریافـت 
. می کننـد

در ایـن گـزارش آمـده اسـت: »شـرکت ها می تواننـد 
نرم افـزار را از فروشـندگان بخرنـد یـا نرم افـزار خـود 
را بـا اختصـاص تعـدادی کارمنـد بـرای ایجـاد و 
سفارشی سـازی آن توسـعه دهنـد. حـدود دو سـوم 
از پاسـخ دهندگان ترجیـح می دهنـد نرم افـزار را از 
فروشـندگان بخرند، امـا کارکنـان داخلی را نیـز برای 

شخصی سـازی آن اختصـاص  دهنـد.«
نیمـی از سـازمان ها نرم افـزار خـود را در داخـل 
سازمان  شـان توسـعه می دهنـد و ۲۲ درصـد دیگـر 
نرم افزارهـای از پیـش سـاخته شـده را خریـداری و 

اسـتفاده می کننـد.

ابزارهـای کم کـد و بـدون کـد در حال 
استفاده گسترده هستند

از آنجایی کـه تقاضـای فزاینـده ای بـرای خدمـات 
فناوری اطلاعات وجـود دارد، ۷۷ درصد از بخش های 
فنـاوری اطلاعـات از ابزارهـای کـم کـد و بـدون کد 
بـرای افزایـش کارایـی خـود اسـتفاده می کننـد. این 
ابزارهـا می تواننـد رونـد توسـعه نرم افـزار را سـرعت 
بخشـند و همچنین برخی از وظایف فناوری اطلاعات 

را بـه کارمنـدان غیـر IT محـول نمایند.
در حال حاضر، ۴۶ درصد از رهبـران فناوری اطلاعات 
از طرح هـای ترکیبـی بـرای افزایـش عملکـرد 
بخش هـای خـود اسـتفاده می کننـد. بـه ایـن معنـی 
کـه ترکیبـی از فنـاوری و پرسـنل را بـه کار می گیرند 
که این امـر می توانـد در صورت نیاز بسـته بـه اهداف 
سـازمان و عوامل خارجـی مانند فناوری هـای جدید یا 

بـار کاری فصلـی اصـلاح گردد.
در ۱۸ مـاه آینـده، ۴۳ درصـد از گروه های مـورد بحث 
قصد دارنـد از یک اسـتراتژی ترکیبی اسـتفاده نمایند.

مایکروسافت با هدف پیوند زدن وب ۳ و هوش مصنوعی، 
با شرکت بلاک چین Aptos Labs قرارداد همکاری منعقد 
کرد. هوش مصنوعی اخیراً قلب، ذهن و کیف پول صنعت 
فناوری را به تسخیر خود درآورده و جای تعجب نیست که 
مایکروسافت تلاش بسیار زیادی برای محکم تر کردن 
جای پایش در این حوزه انجام می دهد. غول فناوری 
اهل ردموند اعلام کرد با همکاری شرکت بلاک چین 
Aptos Labs قصد دارد هوش مصنوعی و وب ۳ را به 

یکدیگر پیوند دهد.
 Aptos مو شیخ یکی از بنیان گذاران و مدیرعامل شرکت

Labs به تکِ کرانچ گفت:
تمرکز اصلی ما و مایکروسافت، حل مشکلات صنایع 

مرتبط با هوش مصنوعی و وب ۳ است.
مدیرعامل Aptos Labs می گوید همکاری شرکت 
متبوعش با مایکروسافت به مدل های هوش مصنوعی 
سازنده ی ویندوز اجازه می دهد با استفاده از اطلاعات 
تأییدشده ی بلاک چین Aptos آموزش ببینند. شیخ 
همچنین توضیح داد شرکتش گره های اعتبارسنجی 
بلاک چین خود را در سرویس ابری مایکروسافت 
Azure اجرا خواهد کرد و پیش بینی می شود این  کار، 

قابلیت اطمینان و امنیت بیشتری برای سرویس های 
مرتبط به ارمغان بیاورد. دنیل آن، مدیر جهانی توسعه ی 
کسب وکارهای هوش مصنوعی و وب ۳ در مایکروسافت 

با انتشار ایمیل به تک کرانچ گفت:
پیش بینی می کنیم هوش مصنوعی ما طی ماه ها و 
سال های آینده به راهکارهای وب ۳ در مقیاس  بزرگ تر 

تزریق شود.
شیخ می گوید هوش مصنوعی به ما اجازه می دهد در انجام 
کارهای روزانه ی خود، کارآمدتر عمل کنیم و استفاده 
این فناوری در حوزه های مختلف از پیدا کردن بهترین 
رستوران های شهر تا نوشتن کدهای برنامه نویسی و غیره 

بسیار مفید است.
آن در بخش دیگری از توضیحاتش اعلام کرده که 
برای تحقق اهداف مایکروسافت در هوش مصنوعی 
به شفافیت، اعتماد و تأیید محتوای تولیدشده با این 
فناوری نیاز است. به عنوان مثال چگونه می توان از معتبر 
 )LLM( بودن خروجی های تولید شده با مدل  زبانی بزرگ
اطمینان داشت؟ راهکارهای مبتنی بر بلاک چین می توانند 
به تأیید، زمان بندی و نسبت دهی محتوا ی تولید شده با 
هوش مصنوعی به منبع کمک کنند و درنتیجه اعتبار در 

اقتصاد دیجیتال توزیع شده، بهبود خواهد یافت.
ترکیب بلاک چین با مدل های زبان بزرگ باعث می شود 
معیاری برای شفافیت و اعتماد به محتوای تولیدشده 
با هوش مصنوعی در دسترس قرار گیرد و از طرفی به 
ارائه ی راهکارهایی برای افزایش احساس اطمینان 
کاربران هنگام کار با این فناوری کمک می کند. شفاف 
بودن و تغییرناپذیری بلاک چین می تواند اعتماد افراد 
را به محتوای تولیدشده با هوش مصنوعی بهبود دهد تا 
اطمینان حاصل شود تصمیمات این فناوری به  درستی 

گرفته شده اند.
شیخ می گوید هوش مصنوعی باید مسئولانه تکامل 
یابد و وب ۳ می تواند در این مسیر، بسیار مفید واقع شود 
تا فناوری مذکور، اعتبار لازم را به دست  آورد. مدیرعامل 
Aptos Labs اشاره می کند که همه چیز در بلاک چین، 
تأیید شده است و این تأیید می تواند به آموزش مدل های 

هوش مصنوعی با اطلاعات قابل  اطمینان کمک کند.
شیخ در بخش دیگری از توضیحاتش اعلام کرد 
مایکروسافت به استفاده از اطلاعات معتبر برای آموزش 
 Aptos مدل ها علاقه دارد و این جایی است که فناوری
می تواند مفید واقع شود. درواقع برای دستیابی به هدف 

مذکور به بلاک چین فوق العاده کارآمد با توان عملیاتی 
بسیار بالا نیاز است.

بلاک چین Aptos درحال حاضر می تواند ۱۶۰ هزار 
تراکنش را درهر ثانیه پردازش کند و هدف ما دستیابی به 
توانایی مدیریت صدها هزار تراکنش درهر ثانیه است که تا 

پایان  سال به آن خواهیم رسید.
گفتنی است شبکه  ی Aptos درکنار آوالانچ به عنوان یکی 
از سریع ترین شبکه های بلاک چین در جهان شناخته 
می شود. Aptos با توان عملیاتی سریع و صرفه جویی 
چشمگیر در هزینه ها، پیش نیازهای مورد نظر شرکت های 
بزرگ فناوری مثل مایکروسافت را برای ادغام با 

محصولات و خدمات مبتنی بر هوش مصنوعی دارد.

ادغام بلاک چین و هوش مصنوعی، اعتماد به 
محتوای تولیدشده با این فناوری را افزایش 

می دهد
کمک بـه شـرکت های فنـاوری بـزرگ کـه از فناوری 
وب ۳ بـرای کاوش عمیق تـر در هـوش مصنوعـی 
اسـتفاده می کنند، به آن هـا اجازه می دهـد محصولات 
خـود را بـا روشـی بهتـر و کارآمدتر بـه حـوزه ی بلاک 

چین پیونـد دهنـد. آن می گویـد یکـی از موانـع اصلی 
بـرای ورود توسـعه دهندگان بیشـتر بـه وب ۳ امروزی 
این اسـت کـه نوشـتن قـرارداد هوشـمند امـن فرآیند 

بسـیار سـختی محسـوب می شود.
ازنظر آن، سـاخت قرارداد هوشـمند بسیار دشـوار است 
امـا برنامه هایـی مثـل ادغـام Copilot بـا گیت هـاب 
کـه از توسـعه ی قراردادهـای مبتنی بـر بـلاک چیـن 
 Aptos Assistant پشـتیبانی می کنـد و همچنیـن
بـه شـرکت های مختلـف اجـازه می دهـد بـا روشـی 
سـاده تر به قراردادهای هوشـمند و سـایر فناوری های 

غیرمتمرکز دسترسـی داشـته باشـند.
آن همچنیـن اظهارداشـت Aptos Assistant با هدف 
ایجاد ارتباط بین وب ۲ و وب ۳ طراحی شـده و می تواند 
ابـزاری بسـیار کاربـردی بـرای ادغـام بـلاک چیـن با 
هـوش مصنوعی مایکروسـافت باشـد. نکتـه ی جالب 
اینکه ارزش هـر واحد توکـن Aptos پـس از اعلام خبر 
همکاری این شـرکت بـا غول فنـاوری اهـل ردموند با 
جهش قابل توجه ۱۸ درصـدی از ۶٫۷۴ دلار به ۷٫۹۴ 
دلار رسـید. البته در لحظه ی نوشـته شـدن ایـن مقاله 
ارزش توکـن مذکور به ۷٫۳۷ دلار کاهش یافته اسـت.

مهمترین رهبران فناوری اطلاعات دنیا :

هوش مصنوعی 
مولد ، حیاتی برای 
سازمان ها

مایکروسافت 
از بلاک چین 
برای آموزش 
هوش 
مصنوعی 
استفاده 
می کند

دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان انرژی خبر داد:

تخصیص 26 هزار میلیارد ریال تسهیلات خطرپذیر

دبیر ستاد اقتصاد دانش بنیان انرژی معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوری از تخصیص ۲۶ هزار میلیارد ریال 
تسهیلات به شرکت های فعال در حوزه اصلاح 
الگوی مصرف انرژی در راستای اجرایی سازی 
آیین نامه حمایت از تولید، دانش بنیان و فناور و 

اشتغال آفرین در صنعت آب و برق خبر داد.
به گزارش گروه علم و آموزش ایرنا، اکبر زمانیان 
درخصوص فعالیت های این ستاد گفت: با توجه 
به تغییر عنوان این ستاد، اهداف و ماموریت های 
جدیدی برای ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان 
انرژی تعریف شده است. از جمله این اهداف می 
توان به توسعه بازار اقتصاد دانش بنیان حوزه 
انرژی با بهره گیری از ظرفیت زیست بوم فناوری 
و نوآوری کشور، پیاده سازی پروژه های اقتصاد 
محور، پیشران و استراتژیک در حوزه انرژی با 

استفاده از ظرفیت های شرکتهای دانش بنیان 
و بهره برداری حداکثری از همه ظرفیت های 
پیش بینی شده در قانون جهش تولید دانش 

بنیان اشاره کرد.
وی خاطرنشان کرد: فعالیت ها و اقدامات مناسبی 
در حوزه نفت، گاز و نیرو در حال برنامه ریزی 
و انجام است، به عنوان نمونه امسال، جلسات 
کارگروه ماده ۸ آیین نامه حمایت از تولید، دانش 
بنیان و فناور و اشتغال آفرین در صنعت آب و 
برق به طور منظم برگزار شد که هدف اصلی این 
کارگروه تخصیص بهینه تسهیلات خطرپذیر 
موضوع بخشی از بند )ط( تبصره )۱۵( قانون 
بودجه سال ۱۴۰۱ کل کشور تا سقف ۲۶ هزار 
میلیارد ریال به شرکت های دانش بنیان صنعت 
برق و شرکت های فعال در حوزه الگوی مصرف 

انرژی است.

دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان انرژی ادامه 
داد: مسوولیت این کارگروه بر عهده معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان بوده و با همکاری 
سایر اعضای کارگروه، شیوه نامه و فرآیند مناسبی 
جهت تخصیص تسهیلات به شرکت های دانش 

بنیان تدوین شده است.
زمانیان به اهمیت انرژی های تجدید پذیر اشاره 
و تاکید کرد: یکی دیگر از فعالیت های مهم این 
ستاد، پیگیری اجرایی کردن ماده ۱۶ قانون 
جهش تولید دانش بنیان و کمک به توسعه شرکت 
های فعال و زیر ساخت های این حوزه با کمک 

منابع حاصله از اجرای این قانون است.
وی افزود : مطابق این قانون، صنایع با قدرت 
مصرف بیشتر از یگ مگاوات موظف هستند معادل 
یک درصد از برق مورد نیاز سالانه خود را از طریق 
احداث نیروگاه های تجدید پذیر تامین کنند که 
این سهم باید در پایان سال پنجم به حداقل پنج 
درصد برسد. در غیر این صورت وزارت نیرو موظف 
است سهم مذکور از برق مصرفی این صنایع را با 
تعرفه تجدید پذیر محاسبه نموده و از صنایع اخذ 
کند. دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان انرژی 
یادآور شد: میزان ۲۵ درصد از این هزینه دریافتی 
پس از واریز به حساب خزانه داری کل کشور به 
حساب معاونت علمی ریاست جمهوری واریز 
می شود تا صرف حمایت از آزمایشگاه ها، شرکت 
های دانش بنیان و سایر موارد مرتبط با توسعه برق 

تجدید پذیر شود.
براساس گزارش روز شنبه معاونت علمی، فناوری 
و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری،  زمانیان 
با تشریح برنامه های اصلی ستاد افزود : یکی از 
اولویت های کاری ستاد، کمک به رفع مشکل 
ناترازی گاز با همکاری وزات نفت و صمت و بهره 

گیری از ظرفیت شرکتهای دانش بنیان فعال این 
حوزه است. از جمله فناوریهایی که این ستاد 
برای رفع این مشکل برآن تمرکز دارد می توان 
به استفاده از ظرفیت شبکه انتقال و توزیع گاز 
کشور )ایستگاه های تقویت و تقلیل فشار گاز(، 
فناوری SNG، مایع سازی گاز )LNG( و بهره برداری 

از مخازن گازی نامتعارف اشاره کرد.
وی یادآور شد: یکی دیگر از برنامه های ستاد 
توسعه اقتصاد دانش بنیان انرژی، اجرایی سازی 
بازار بهینه سازی مصرف انرژی و محیط زیست 
است که آیین نامه ایجاد آن در سال ۱۳۹۶ از 
سوی سازمان برنامه و بودجه کشور ابلاغ شده 
است. همچنین آیین نامه اجرایی بازار در سال 
۱۴۰۰ ابلاغ و معاونت علمی وظیفه راه اندازی 
سامانه ای به منظور تهیه و تنظیم گزارش های 
پایش و ارزیابی عملکرد فعالین بازار بهینه سازی 
انرژی و محیط زیست و معرفی سالانه فناوری های 
نوین حوزه بهینه سازی انرژی و محیط زیست را 
برعهده دارد. دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان 
انرژی همچنین گفت: ساز و کار بازار بهینه سازی 
انرژی و محیط زیست به گونه ای است که شرکت 
های فعال حوزه بهینه سازی با ارائه پروپوزال های 
مناسب و تصویب آنها در نهادهای تخصصی بازار 
)ایفکو و ساتبا( بتوانند به میزان انرژی صرفه جویی 
شده پس از اجرای طرح خود، گواهی هایی قابل 
معامله در بورس انرژی را دریافت کرده و با قیمت 
های بالاتری نسبت به هزینه برقه صرفه جویی 

شده آنها را به فروش برسانند.
زمانیان تصریح کرد: این ستاد آمادگی خود را 
برای اجرایی سازی اولویت های ارائه شده با کمک 
شرکت های دانش بنیان و فعال حوزه انرژی اعلام 

می کند.

محققــان تربیــت 
مدرس طراحی کردند
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